
İYİ Parti Manisa Kadın, Aile ve Sosyal
Politikalar Başkanı Banu Elbirler,

toplumun sorunlarını dinlemek ve çözüm
arayışlarını paylaşmak amacıyla sahaya
iniyor. Bu kapsamda Elbirler ekibiyle bir-
likte şehit aileleri ve gaziler, emekliler
dernekleri ile huzurevi sakinlerini ziyaret
etti. Elbirler, toplumun sorunları, çözüm
arayışları ve eleştirilerini almak için
sadece seçim zamanı değil her zaman
sahada olacaklarını belirtti. 

SEÇİM ZAMANI DEĞİL HER ZAMAN SAHADA OLACAKLAR
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AK Parti’den Cumhuriyet Halk Partisi’ne geçen Yunusemre
Belediyesi’nde yeni bir gelişme yaşandı. Yunusemre Belediye

Başkanı Semih Balaban, vatandaşlara yaptığı duyuru ile belediy-
eye gelen iş başvurusu taleplerinin değerlendirmeye alınmaya-
cağını belirtti. Tüm birimlerde kadroların ‘fazlasıyla’ dolu olduğunu
ifade eden Semih Balaban, istihdam ofisleriyle özel sektörde iş
konusunda yardımcı olunacağını da ekledi. 

BELEDİYEYE İŞ BAŞVURULARININ ARTIK KABUL EDİLMEYECEĞİ AÇIKLANDI

“2 ton suyu 1 lira yapacağım” vaadiyle seçimlerin favori adayı olan
Ferdi Zeyrek, başkan seçilince bu vaadi verdiğine bin pişman oldu!
Manisalıların su indirimini art niyetli kullandığını savunarak, “Böyle giderse, suyu
çok fahiş fiyatlarla vermek zorunda kalacağım” diyerek aba altından sopa gösterdi

FERDi BAŞKAN
Manisa Büyükşehir Belediye Başkanı Ferdi Zeyrek, peş peşe
su fiyatlarıyla ilgili açıklamalarda bulunmaya devam ediyor.
Zeyrek, bu sefer de Turgutlu'da su fiyatları ve kullanımına dair
önemli açıklamalarda bulundu. Su kullanımında yaşanan
artışın, ‘2 ton su 1 TL’ indirimiyle ilişkili olduğunu belirten
Zeyrek, vatandaşlara sitem etti. Ferdi Zeyrek, su kullanımı 
artmaya devam ederse belirli bir metreküpten sonraki suyu
fahiş fiyatlarla vermek zorunda kalacaklarını söyledi.

SEÇiM MEYDANINDAKi HESAP
GERÇEK HAYATA UYMADI!

FERDİ Zeyrek, ‘ilk 2 ton su 1 lira’ vaadinin
hayata geçirilmesinin insani su kullanım

hakkı olduğunu söyleyerek, “İlk 2 ton suyu 1 TL
yaptık ve sonraki kademelerde de yüzde 30 in-
dirim uyguladık. İlk 2 ton su 1 lira, insani su kul-
lanım hakkıdır. Yani sabah kalktık, elimizi
yüzümüzü, çamaşırı bulaşığı yıkadık, yemeği
yaptık, abdesti aldık derken 1 ayda 2 ton su kul-
lanıyorsun. Bu, parası olan olmayan diye ayırt
edilemezdi. O yüzden 1 lira yaptık. Ama bakıyo-
rum ay ay kullanılan suya, indirimden dolayı
bağını bahçesini sulayan, domates-biber
yetiştirmek için içme suyumuzu tüketen vatan-
daşların olduğunu görüyorum” dedi.

İYİ Parti Manisa Kadın, Aile ve Sosyal Politikalar Başkanlığı gerçekleştirdikleri ziyaretlerle
şehit aileleri, gaziler, emekliler ve huzurevi sakinlerine anlamlı bir desteğin mesajını verdi

3,5 AYDA ÇARK ETTi!

FERDİ ZEYREK’İN MANİSALILAR’A
SİTEM ETTİĞİ O SÖZLERİ KAREKODU
OKUTARAK İZLEYEBİLİRSİNİZ

Sultani üzüm 
sıcaklardan 
nasibini aldı

EGE Bölgesi'nin önemli tarım-
sal ürünü olan ve yüzde 80'ine

yakını ihraç edilen Sultani çekird-
eksiz sofralık üzümünün hasadına
Manisa'da başlandı. Hasadın
başlaması dolayısıyla Şehzadeler
ilçesi Tekeler Mahallesi'ndeki Adil
Yasin'e ait 50 dekar alandaki
bağda etkinlik düzenlendi. Burada
İl Tarım ve Orman Müdürü Metin
Öztürk ve bağ sahibi Yasin, as-
madaki üzüme ilk bıçağı atarak
hasadı başlattı.

Aşırı sıcaklar 
bal üretimini etkiledi 

MANİSA’DA hava sıcaklık-
larının 45 dereceleri bul-

ması nedeniyle kovanlarından
uzaklaşamayan arılar bal
üretemiyor. Arıların enerjilerini
ve zamanlarını kovanı soğut-
mak için harcadığını söyleyen
Arıcılık Eğitim ve Ana Arı Üre-
tim Merkezi Eğitmeni ve Arıcı-
lık Teknikeri Hüseyin Balkaya,
bu durumun bal fiyatlarını da
etkileyebileceğini kaydetti. 

Yunusemre Belediyesi’nde kadrolar
‘fazlasıyla’ doldu

Kur’an kursunda
Turgutlu tarihi anlatıldı 

TURGUTLU Belediyesinin
tarih ve kültür ile ilgili

çalışmalarını sürdüren birimi
olan Turgutlu Kent Müzesi,
faaliyetlerine bir yenisini
daha ekledi. Hacı Ramazan
Camii Yaz Kur’an Kursu’na
devam eden öğrencilerle bir
araya gelen müze uzmanları,
Turgutlu tarihinin bazı bölüm-
lerini öğrencilere fotoğraflar
üzerinden anlattı.   

iYi Parti’den anlamlı ziyaretler

Terminallerde otobüs
denetimi gerçekleştirildi

MANİSA Trafik Tescil ve
Denetleme Şube Müdürlüğü

ve İlçe Trafik Birimleri tarafından
16-22 Temmuz 2024 tarihleri
arasında 19 Ekip ve 37 Person-
elin katılımıyla Terminallerde
Otobüslere yönelik Emniyet Ke-
meri Denetimi ve Bilgilendirilmesi
denetimi gerçekleştirildi.

Gazeteciler Cemiyeti’nden
lokma hayrı

MANİSA Gazeteciler Cemi-
yeti, 24 Temmuz Basında

Sansürün Kaldırılışının yıl dö-
nümü dolayısıyla lokma hayrı
düzenledi. Manisa Gazeteciler
Cemiyet önünde yapılan ha-
yırda dökülen lokmalar vatan-
daşlara ikram edildi.

VATANDAŞLARA İKRAM EDİLDİ
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Manisa’nın yetiştirdiği ju-
doculardan biri olan Fidan
Ögel, ülkemizi Paris 2024 Olim-
piyat Oyunları'nda temsil ede-
cek

Manisa’nın yetiştirmiş ol-
duğu Milli Judocu Fidan Ögel’e
Judoya başladığı Mareşal Fevzi
Çakmak Mahallesinden ve
mezun olduğu Kanuni Sultan
Süleyman Ortaokulundaki ju-
doculardan olimpiyatta yapa-
cağı müsabakalar için destek
mesajı verildi. 

Kanuni Sultan Süleyman
Ortaokulu Müdürü İlhan Yeşil;
Okulumuzda Beden Eğitimi
Öğretmeni ve Judo Antrenörü
olan Tanju Ziğen’in nezaretinde
Judoya başlayıp dereceler elde
edip milli takım seviyesine

gelen mezun ettiğimiz öğrenci-
miz Fidan Ögel'e katılacağı
Olimpiyat Şampiyonasında
okulumuz, öğretmenlerimiz ve
judocularımızla başarılar diliyo-
ruz” dedi. 

Judo Antrenörü Tanju
Ziğen, “Judoya ‘Bodrum Ka-
tında Açan Çiçekler’ sloganıyla
Kanuni Sultan Süleyman Orta-
okulunun bodrum katında baş-
latıp, ulusal ve uluslararası
dereceler elde edip Milli takım-
lara kazandırmış olduğumuz
sonrasında Manisa BBSK, Ma-
nisa Sporcu Eğitim Merkezi ar-
dından Kocaeli TOHM ve
Galatasaray Spor kulübünde
judoya devam eden Fidan
Ögel'e ve ülkemizi temsil ede-
cek tüm sporcularımıza Olim-

piyatta başarılar diliyorum.  
Ayrıca Ailesine,  Gençlik ve

Spor Bakanımız Sayın Osman
Aşkın Bak'a, Gençlik ve Spor
İl Müdürümüz Sayın Yunus
Öztürk'e, Federasyon Başka-
nımız Sayın Sezer Huysuz ve
tüm kurullarına, çalıştığı ku-
lüplerde sporcumuzu antrene
edip, katkı sağlayan kıymet
verdiğimiz tüm antrenörlerine,
Milli takım antrenörlerine ve
eğitim gördüğü okulların yö-
netici, öğretmenlerine, Sporcu
Eğitim Merkezi antrenör yöne-
timine, Kocaeli TOHM antre-
nör ve yönetimine, birlikte
antrenman yapıp ter akıttığı
tüm judoculara teşekkür ede-
rim” diye konuştu. 

Haber Merkezi

Manisalı Fidan Paris 2024 Olimpiyat 
Oyunları’nda Türkiye’yi temsil edecek 
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İl ve içe merkezlerinde 
3 günlük hava tahmini

HAVA DURUMU SAYFA

0236 231 37 09

SARUHAN ECZANESİ 
0236 231 06 65

ÇETİN ECZANESİ

ÇİPİLLER ECZANESİ 

0236 231 05 51

0236 237 27 57

NÖBETÇİ 
ECZANELER
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CAN ECZANESİ 
1795 - Galata Kulesi'nin ahşap kubbesi yandı.
1814 - George Stephenson’ın yaptığı lokomotif çalıştı.
1909 - Louis Blériot, uçağı ile ilk kez Manş denizi aştı.
1920 - Yunanistan, Edirne başta olmak üzere bütün Doğu Trakya'yı işgal etti.
1931 - Cumhuriyet döneminin ilk basın yasası olan Matbuat Kanunu kabul edildi.
1933 - Lev Troçki, sığınmacı olarak Fransa’ya gitti.
1934 - Avusturya Başbakanı Engelbert Dollfuss, ülkesindeki Naziler tarafından Viyana’da
öldürüldü.
1936 - Adolf Hitler, İtalya Krallığı’nın Habeşistan’ı ilhakını tanıdı.
1939 - İstanbul'da ve Anadolu'nun çeşitli yerlerinde değişik şiddette depremler oldu.
1950 - Bakanlar Kurulu, Kore’ye 4500 kişilik bir askeri birlik göndermeye karar verdi.
1957 - Bursa’da askeri uçak düştü; 15 ölü, 19 yaralı.

GÜNÜN OLAYI

Son kullanma tarihi geçmiş etiketlerin
üzerine yeni etiket takan şahıs yakalandı

MANİSA İl Jandarma Ko-
mutanlığı İstihbarat Şube Mü-
dürüğü tarafından yapılan
araştırmalar sonucunda, Akhi-

sar ilçesinde İ.D. isimli şahsın
kullanım tarihi geçmiş veteri-
nerlik ilaçlarını matbaada bas-
tırdığı yeni tarihli ilaç kutuları

ve etiketler ile sattığı tespit
edildi. Manisa İl Jandarma Ko-
mutanlığı KOM Şube Müdür-
lüğü Akhisar JASAT ve
Akselendi Karakolu Asayiş
Timleri ile Akhisar İlçe Tarım ve
Orman Müdürlüğü ekiplerince
yapılan baskın sonucunda 1

adet bilgisayar kasası, 1 adet
cep telefonu, 900 adet sahte
etiket, 750 adet son kullanma
tarihi olmayan, kullanım tarihi
geçen ve sahte etiketli ilaç ele
geçirildi. Konuyla ilgili adli iş-
lemlere başlandığı bildirildi.
İHA

Manisa'nın Akhisar ilçesinde jandarma ekipleri tarafından bir
şahsın son kullanma tarihi geçmiş veterinerlik ilaçlarını mat-
baada bastırdığı yeni etiketlerle değiştirip sattığı tespit edildi.   

585 kök kenevir bitkisi ele geçirildi
MANİSA'NIN Şehzade-

ler ilçesinde jandarma
ekipleri tarafından yasadışı
olarak ekildiği tespit edilen
585 kök kenevir bitkisi top-
lanarak imha edildi. 

Manisa İl Jandarma Ko-
mutanlığı KOM Şube Mü-
dürlüğü ekiplerince yapılan
istihbari çalışmalar netice-
sinde Şehzadeler ilçesinde
A.A (1994) isimli şahsın
arazisinde kenevir bitkisi
ektiğini tespit etti. Etrafı sık
otlarla kapalı olan araziye
küçük bir delikten giren
jandarma ekipleri 585 kök
kenevir bitkisini ele geçirdi.

Tek tek sökümleri yapılan
ve numune alındıktan
sonra imha edilen kenevir-
leri eken A.A. isimli şahıs
hakkında ise adli tahkikata
başlandığı açıklandı.  AA

Jandarmadan 8 ilde sahte
KKTC ve Gürcistan ehliyeti
operasyonu: 4 gözaltı 

JANDARMA ekipleri
tarafından Samsun
merkezli 8 ilde düzenle-
nen sahte Kuzey Kıbrıs
Türk Cumhuriyeti
(KKTC) ve Gürcistan
ehliyeti operasyonunda
4 kişi gözaltına alındı. 

Edinilen bilgiye
göre, Samsun Cumhu-
riyet Başsavcılığı koor-
dinesinde Samsun İl
Jandarma Komutanlığı
Kaçakçılık ve Organize
Suçlarla Mücadele

(KOM) Şube Müdür-
lüğü, Jandarma İstihba-
rat Şube Müdürlüğü ve
İlkadım İlçe Jandarma
Komutanlığı ekipleri,
alınan istihbari bilgiler
doğrultusunda KKTC
ve Gürcistan ülkelerine
ait sahte ehliyet üretilip
para karşılığı satıldığını
tespit etti. Jandarma
ekipleri, Samsun mer-
kezli İstanbul, Ordu,
Kocaeli, Edirne, Tekir-
dağ, Kütahya ve Mani-

sa'da operasyon dü-
zenledi. Operasyonda
B.E., C.T., C.Ç. ve M.Ç.
yakalanarak gözaltına
alındı. 

Operasyon kapsa-
mında 60 kişide sahte
KKTC ve Gürcistan eh-
liyeti ele geçirildi. Göz-
altına alınan 4 kişi
jandarmadaki sorguları-
nın ardından bugün
Samsun Adliyesine
sevk edildi.  

İHA

Bir şahsı darp edip iş yeri kurşunlayan
4 şüpheli tutuklanarak ceza evine girdi 

MANİSA’NIN Şehza-
deler ilçesinde bir kişinin
darp edilip bir iş yerinin
de kurşunlanması ola-
yıyla ilgili gözaltına alı-
nan 4 şüpheli şahıs sevk
edildiği adli makamlarca
tutuklandı.   

Manisa'nın Şehza-
deler ilçesinde 22 Tem-
muz günü saat: 00.20
sıralarında Alaybey Ma-
hallesinde bir şahsın
darp edilerek ardından
silahla ateş edilmesi so-
nucu bir iş yerinde hasar
meydana gelmesi ola-
yıyla ilgili çalışma başla-
tan Manisa İl Emniyet
Müdürlüğü Asayiş Şube

Müdürlüğü Cinayet Büro
Amirliği görevlilerince
olay yeri ve çevresinde
yapılan araştırmalarda
olayı gerçekleştiren şüp-
heli şahısların, M.Y. (22),
V. K. (22), M.K. (21) ve
U.K. (31) oldukları tespit
edildi. Konuyla ilgili 4
şüpheli şahıs olayda kul-

lanılan 1 adet 7,65 mm
ruhsatsız tabanca ve 2
adet fişek ile birlikte ya-
kalanarak gözaltına
alındı. Emniyetteki iş-
lemlerinin ardından sevk
edildikleri adli makam-
larca 4 şüpheli şahsın
tutuklandığı bildirildi.
İHA
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Manisa İl Tarım ve Orman
Müdürü Metin Öztürk: "Deği-

şen iklim şartları sahada da
özellikle sıcaklık döneminin de-

ğişmesi ve yoğunluğunun art-
ması sebebiyle 15 günlük bir
erkencilik gözlemliyoruz" dedi.

Ege Bölgesi'nin önemli ta-
rımsal ürünü olan ve yüzde
80'ine yakını ihraç edilen Sul-
tani çekirdeksiz sofralık üzümü-
nün hasadına Manisa'da
başlandı.

Hasadın başlaması dolayı-
sıyla Şehzadeler ilçesi Tekeler
Mahallesi'ndeki Adil Yasin'e ait
50 dekar alandaki bağda etkin-
lik düzenlendi.

Burada İl Tarım ve Orman
Müdürü Metin Öztürk ve bağ
sahibi Yasin, asmadaki üzüme

ilk bıçağı atarak hasadı başlattı.
Öztürk, üzümün Türkiye'nin

önemli ihracat ürünlerinden ol-
duğunu söyledi.

Başta Avrupa olmak üzere
birçok pazara üzümün gönde-
rildiğini ifade eden Öztürk, ihra-
catı yapıldığı için yetiştiricilerin
titiz ve hassas şekilde ürettiğini
belirtti.

Öztürk, taze olarak başta
Rusya olmak üzere birçok ül-
keye gönderildiğini vurgulaya-
rak, şunları kaydetti:

"Üzümdeki verim hem ihra-
cat hem de dış piyasa için ve iç
piyasa için yeterli ürünü çıkar-
tacağımızı öngörüyoruz. Deği-
şen iklim şartları hakikaten
çiftçimizin işini zorlaştırdı. İklim
değişikliklerinin etkisini tarımsal
üretimde de son yıllarda daha
fazla hissediyoruz. Değişen
iklim şartları sahada da özellikle
sıcaklık döneminin değişmesi
ve yoğunluğunun artması se-
bebiyle 15 günlük bir erkencilik
gözlemliyoruz. Diğer üzümlerde
de bu şekilde gözlemimiz var.
Fiyat da biliyorsunuz serbest
piyasa şartlarında belirleniyor.
Ama fiyatla ilgili her kesim
memnun olacak diyebiliriz."

Bölgede 50 bin civarında
çiftçinin üzüm yetiştirdiğini an-
latan Öztürk, bu yılki rekolteyle
ilgili çalışmalarının sürdüğünü
sözlerine ekledi.

Üzüm üreticisi Adil Yasin ise
hava sıcaklarının yüksek olma-
sıyla nedeniyle hasada 15 gün
erken başladıklarını ifade etti.

Yasin, "Hava şartlarından

dolayı rekolte düşük olacak
ama fiyat konusunda biraz
daha umutlarımız var. Fiyatların
yüksel olacağını düşünüyoruz."
şeklinde konuştu. aa

Sofralık çekirdeksiz üzümde hasat aşırı sıcaklar nedeniyle erken başladı

Sultani üzüm de sıcaklardan nasibini aldı

Manisa’Da hava sıcaklık-
larının 45 dereceleri bulması
nedeniyle kovanlarından uzak-
laşamayan arılar bal üretemi-
yor. Arıların enerjilerini ve
zamanlarını kovanı soğutmak
için harcadığını söyleyen Arıcı-
lık Eğitim ve Ana Arı Üretim
Merkezi Eğitmeni ve Arıcılık
Teknikeri Hüseyin Balkaya, bu
durumun bal fiyatlarını da etki-
leyebileceğini kaydetti. 

Manisa’da hava sıcaklıkları-
nın son zamanlarda 45 derece-
lerin de üzerine çıkması bal
üretimini de etkiledi. Isıyı düşür-
mek için kovandan ayrılamayan
arıların bal üretmemesi hem
arıları hem de bal üretimini
olumsuz etkiliyor. Aşırı sıcaklığa
bağlı bitki florasının da azal-
ması hem arıların beslenme
güçlüğü çekmesine de neden
oluyor. Konu hakkında bilgi
veren Arıcılık Eğitim ve Ana Arı
Üretim Merkezi Eğitmeni ve
Arıcılık Teknikeri Hüseyin Bal-

kaya, “Maalesef artan yüksek
ısı nedeniyle arılar bundan çok
olumsuz etkileniyor. Arının aktif
olarak rahat çalışabilmesi için
ideal bir ısı ortamına ihtiyacı
var. Bu ısı dış ortam ısısı 38 de-
recenin üzerine çıktığı an maa-
lesef bütün kuluçka ve bal
üretim faaliyetini durduruyorlar
ve doğadan su taşıyarak ve ka-
natlarıyla kovan içine yelpaze
yaparak kovan içini serinlet-
meye çalışıyorlar. Bu da hem
daha fazla bal, enerji ve zaman
harcamalarına neden oluyor.
Bal toplamak yerine zamanla-
rını kovanı serinletmek için kul-
lanıyorlar. Bu da arıcıların bal
verimini olumsuz yönde etkili-
yor. Şu an arıları gözlemlediği-
miz zaman sabah saatlerinde
aktif bir çalışma gözlemliyoruz.
Öğle saatlerinde ısının artma-
sıyla birlikte kovanı serinlet-
meye çalışıyorlar” dedi. 

Türkiye genelinde bu duru-
mun yaşandığını kaydeden

Balkaya, “Türkiye genelinde
böyle bir durum var. Yüksek ısı-
lar sadece burada yaşanmıyor.
Ülkemizin bir çok bölgesinde
aşırı sıcaklar yaşanıyor. Buna
istisna bölgeler var. Karadeniz,
Doğu Anadolu bölgesinde ısı
anlamında büyük bir risk yok.
Fakat Ege, Akdeniz, İç Anadolu
hatta Marmara bölgesinin belirli
kısımlarında problemler yaşanı-
yor” ifadelerini kullandı. 

Bal üretiminin fiyatları da
olumsuz etkileyebileceğini söy-
leyen Balkaya, “Bal üretiminde
verimin düşmesi, daha az bal
üretilmesi bununla birlikte mali-
yetlerin artması beraberinde
bal fiyatlarında artışlar da ön-
görüyoruz” dedi. 

Yüksek ısıların görüldüğü
bölgelerde üretim yapan arıcı-
lara tavsiyelerde bulunan Bal-
kaya, doğru kovan seçiminin
etkin bir rol oynadığını belirte-
rek, “Arıcılarımız doğru bir
kovan seçmeliler. İzolasyonlu

arı kovanı olmalı. Eğer bu özel-
lik yoksa kapak altlarına yalıtım
malzemeleri koymak suretiyle
ve ya üstlerine bir gölgelik koy-
mak suretiyle kovan iç ısısının
düşmesine ya da mevcut ısının
korunmasına yardımcı olabilir-
ler” diye konuştu. 

Henüz arı ölümleriyle kar-
şılaşmadıklarını söyleyen Bal-

kaya, “Geçmiş yıllarda bundan
4-5 yıl öncesinde Aydın bölge-
sinde aşırı sıcaklardan dolayı
arı ölümleri oldu. Ama bölge-
mizde böyle bir duruma çok
şükür ki rastlamadık. Ancak arı-
lar da zamanla yüksek ısılara
adapte olmaya başlıyorlar. Arı
hatları da bunda çok önemli.
Bazı arı hatları ısıya dirençli.

Yüksek ısılarda direnç ortaya
koyabiliyor. Bizim Ege Bölge-
sine Kafkas arısı getirdiğiniz
zaman 35-36 derecelerde ölüm
riskiyle karşı karşıya kalabiliyor.
Bizim bölgemizin yerli arıları
yüksek ısılarda ölüm yaşanmı-
yor. Fakat yüksek ısıdan ziyade
tarımsal ilaçlar öldürebiliyor. O
da bizi üzüyor” dedi.  iHa

Aşırı sıcaklar bal üretimini etkiledi Aşırı sıcaklar bal üretimini etkiledi 

CHP Manisa Milletvekili
Bekir Başevirgen, Manisa’da
yaşanan elektrik kesintilerine
TBMM’de dikkat çekti. Baş-
evirgen, “Gediz Elektrik Manisa
halkına yaz ortasında cehen-
nemi yaşatıyor. Başta Turgutlu,
Yunusemre, Akhisar ve Şehza-
deler olmak üzere birçok ilçe-
mizin farklı noktalarında
elektrik kesintileri yaşanıyor.
Çiftçi, sanayici üretimde sorun
yaşarken, vatandaşlarımız içe-
cek bir bardak soğuk su bula-
mıyor. Esnafın dükkanlarında
ve evlerde soğuk tutulması ge-
reken malzemeler bozuldu”
dedi.

CHP Manisa Milletvekili
Bekir Başevirgen, Manisa’da
günlerdir yaşanan elektrik ke-
sintilerini TBMM’de gündeme
getirdi.

“KEsinTiLER
VaTanDaŞLaRI 

CanInDan BEZDiRDi, 
HaLK PERiŞan”

Manisa halkının elektrik ke-
sintilerinden dolayı yaşadığı
problemlere dikkat çeken Baş-
evirgen, “Gediz Elektrik Manisa
halkına yaz ortasında cehen-
nemi yaşatıyor. Başta Turgutlu,

Yunusemre, Akhisar ve Şehza-
deler olmak üzere birçok ilçe-
mizin farklı noktalarında
elektrik kesintileri yaşanıyor.
Sıklıkla meydana gelen bu ke-
sintiler vatandaşları canından
bezdirdi, halk perişan” dedi.

“VaTanDaŞLaR FiRMaYI 
aRaDIKLaRInDa 

MUHaTaP BULaMIYOR”
Kesintilerden dolayı üreti-

min de durma noktasına geldi-
ğini söyleyen Başevirgen,
“Çiftçi, sanayici üretimde sorun
yaşarken, vatandaşlarımız içe-

cek bir bardak soğuk su bula-
mıyor. Esnafın dükkanlarında
ve evlerde soğuk tutulması ge-
reken malzemeler bozuldu. Va-
tandaşlar firmayı aradıklarında
muhatap bulamıyor, arıza ihbar
bırakma hatları da cevap ver-
miyor” diye konuştu.

“YinE KaZanan VE 
KOLLanan ELEKTRiK 
DaĞITIM ŞiRKETLERi, 

MaĞDUR EDiLEn 
VaTanDaŞ OLUYOR”

İktidara çözüm için çağrıda
bulunan Başevirgen, “Konut

elektriğine yüzde 38, faturalar-
daki enerji bedeline yüzde 2,46
zam yapılırken, özel elektrik
dağıtım şirketlerinin kasasına
girecek dağıtım bedeline yüzde
58,94 zam yapıldı. Buna rağ-
men Gediz Elektrik, üzerine
düşen sorumlulukları yerine
getirmiyor. Yine kazanan ve
kollanan elektrik dağıtım şirket-
leri, mağdur edilen vatandaş
oluyor. Buradan Enerji Bakanlı-
ğına ve yetkililere sesleniyoruz,
bu sorunu derhal çözün” ifade-
lerini kullandı.

CHP’ li Milletvekili Başevirgen TBMM’de tepki gösterdi: “Gediz Elektrik, Manisa halkına yaz ortasında cehennemi yaşatıyor”

Manisa’daki elektrik kesintileri TBMM’de

Manisa Trafik Tescil ve Denetleme Şube Müdürlüğü ve
İlçe Trafik Birimleri tarafından terminallerde otobüslere yönelik
emniyet kemeri Denetimi ve bilgilendirilmesi gerçekleştirildi.

Manisa Trafik Tescil ve Denetleme Şube Müdürlüğü ve İlçe
Trafik Birimleri tarafından 16-22
Temmuz 2024 tarihleri arasında 19
Ekip ve 37 Personelin katılımıyla Ter-
minallerde Otobüslere yönelik Emni-
yet Kemeri Denetimi ve
Bilgilendirilmesi denetimi gerçekleş-
tirildi.

Denetim sonucunda; 265 otobüs
ve sürücüsü kontrol edilmiş olup,
5.233 yolcuya emniyet kemeri bilgi-
lendirmesi yapıldı. Haber Merkezi

Manisa’da terminallerde 
otobüs denetimi gerçekleştirildi
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Cansu MERİÇ

Burhan AKDEMİR

Manisa Gazeteciler Ce-
miyeti, 24 Temmuz Basında
Sansürün Kaldırılışının yıl dö-
nümü dolayısıyla lokma hayrı
düzenledi. Manisa Gazeteciler
Cemiyet önünde yapılan ha-
yırda dökülen lokmalar vatan-
daşlara ikram edildi. 

Lokma hayrına Manisa Ga-

zeteciler Cemiyet Başkanı Ali
Filizkan’ın yanı sıra Yönetim
Kurulu Üyeleri ve gazeteciler
de katıldı.

Günün anlam ve önemine
ilişkin açıklama yapan Manisa
Gazeteciler Cemiyet Başkanı
Ali Filizkan, “24 Temmuz Ba-
sında Sansürün Kaldırılışının
yıl dönümündeyiz. Gazeteciler
ve Basın Bayramı’nı kutluyo-
ruz. Ancak gazeteciler olarak
bir bayramı daha sorunlarla
karşıladık. 

Meslek yasası, düşen ilan
gelirleri, kapanan gazeteler ve
işsiz kalan gazetecilerimiz var.
Bu konu hakkındaki görüşleri-
mizi ve çözüm önerilerimizi
defalarla milletvekillerimiz
başta olmak üzere ilgililere
ilettik.

En kısa sürede çözüm
bekliyoruz. Sorunlarımız çö-
zülmezse daha çok gazete ka-
panacak, daha çok
arkadaşımız işsiz kalacak.”
dedi.

Lokma hayrı ile başta Ma-

nisa’da olmak üzere hayatını
kaybeden gazetecileri anmak
istediklerini dile getiren Filiz-
kan, ebediyete irtihal eden ga-
zetecilere de Allah’tan rahmet
diledi. 

Filizkan açıklamasına şöyle
devam etti: “10 Nisan 1957’de
kurulan cemiyetimizde kuru-
culuğu üstlenen başkanımız
Ahmet Karaoğlanlar, Halil

Onultmak, Yılmaz Kayan, Fah-
rettin Korurlareli başta olmak
üzere Ahmet Kurşun, Nejat
Tokbay, Bülent Dal, Şemsettin
Ziya Evran, Kemal Besen,
Hasan Soytürk, Pınar Ekmen,
Ekrem Çelikak, Cevdet Aytaç,
Hakan Südütemiz, Göral Mer-
sinli gibi aramızdan ayrılan
isimlere de Allah’tan rahmet
diliyorum”

Manisa Gazeteciler Cemiyeti Yönetimi, Başkan Ali Filizkan öncülüğünde hayatını kaybeden gazeteciler için lokma döktürdü

Gazeteciler Cemiyeti’nden lokma hayrı

ŞeHzadeLer Belediye
Başkanı Gülşah Durbay, 24
Temmuz Basın Bayramı nedeni
ile bir kutlama mesajı ya-
yımladı. Başkan Dur-
bay, basın
mensuplarının
büyük bir değer
olduğunu ifade
etti.

Şehzadeler
Belediye Başkanı
Gülşah Durbay,
Türk basınından
sansürün kaldırılışının
116. yıl dönümü nede-
niyle bir mesaj yayımladı. Şeh-
zadeler Belediye Başkanı
Gülşah Durbay mesajında şu

ifadelere yer verdi; “24 Temmuz
sansürün kaldırılması olarak ta-
rihe geçmiştir. Bugün artık
ekmek gibi, su gibi vazgeçil-

mezlerimiz arasında olan
habere ulaşma, haber

alma, haberi yayma
noktasında en
önemli görevi ifa
eden basın dünyası-
nın, meslek camia-
ları arasındaki yeri

son derece kıymetli-
dir. Bu değerin daha

fazla artması gerekmek-
tedir. Basının gücünün, mille-

tin gücü, demokrasinin gücü,
hukukun gücü olduğu kanaa-
tindeyiz. Dolayısıyla, yürütülen

bu görevin elbette ki bir meslek
görev olmasının ötesinde bir
kamu görevi olduğuna inanıyor
ve kamuya hizmet eden en
önemli alanlardan biri olduğunu
düşünüyorum. Bu nedenle
basın demokrasinin temel taşı-
dır. Ayrıca Şehzadeler İlçemizin
gelişmesi ve vatandaşlarımızın
daha iyi hizmet alabilmesi,
daha yüksek yaşam standartla-
rına kavuşabilmesi için yaptığı-
mız kültürel, sosyal ve diğer
çalışmalarımızı halkımıza duyu-
ran; vatandaşlarımızın sorunla-
rını da bize ileterek ilçemizin
her kesimine kulak verebilme-
mizi sağlayan yerel basın men-
subu dostlarımıza da ayrıca

teşekkür ediyorum. Bu duygu
ve düşüncelerle günün her
saatinde bizimle birlikte mesai
harcayarak işlerini layığı ile ye-

rine getiren basın yayın kuru-
luşlarımızın ve emekçi basın
mensubu dostlarımızın 24 Tem-
muz Gazeteciler ve Basın Bay-

ramı’nı kutluyor, tüm basın
mensubu arkadaşlarımıza ça-
lışmalarında başarılar diliyo-
rum” dedi. Haber merkezi

Basının gücü demokrasinin gücüdürBasının gücü demokrasinin gücüdür

Lozan Barış Antlaşma-
sı’nın 101. yılı nedeniyle bir kut-
lama mesajı yayımlayan
Şehzadeler Belediye Başkanı
Gülşah Durbay "Bu tarihi an-
laşma, bağımsızlık yolunda ver-

diğimiz büyük mücadelenin ve
fedakarlıkların sonucunda elde
edilen en önemli diplomatik ba-
şarılardan biridir. Emeği geçen
tüm kahramanlarımızı rahmet,
minnet ve saygıyla

anıyoruz"dedi.  
Şehzadeler Belediye Baş-

kanı Gülşah Durbay Türkiye
Cumhuriyeti’nin kurucu an-
tlaşması olarak tanımlanan
Lozan Barış Antlaşması’nın

101. yılı nedeniyle bir kutlama
mesajı yayımladı. Başkan Dur-
bay mesajında şöyle dedi;
"Bugün, milletimizin bağımsız-
lık mücadelesinin zaferle taç-
landığı ve ulusal
egemenliğimizin tescillendiği
Lozan Barış Anlaşması’nın
101. yıldönümünü büyük bir
gurur ve coşkuyla kutluyoruz.
24 Temmuz 1923 tarihinde im-
zalanan bu tarihi anlaşma, ba-
ğımsızlık yolunda verdiğimiz
büyük mücadelenin ve feda-
karlıkların sonucunda elde
edilen en önemli diplomatik
başarılardan biridir. Lozan
Barış Anlaşması, Türkiye
Cumhuriyeti'nin tam bağımsız
bir devlet olarak uluslararası
alanda tanınmasını sağlamış
ve yeni bir dönemin kapılarını
aralamıştır. Bu önemli gün ve-
silesiyle, başta Gazi Mustafa
Kemal Atatürk, İsmet İnönü ve

silah arkadaşları olmak üzere,
bağımsızlık mücadelemizde
emeği geçen tüm kahraman-
larımızı rahmet, minnet ve
saygıyla anıyoruz. Onların bize
miras bıraktığı değerleri yaşat-

mak ve ülkemizi daha aydınlık
yarınlara taşımak için var gü-
cümüzle çalışmaya devam
edeceğiz. Lozan Barış Anlaş-
ması’nın 101. yıldönümü kutlu
olsun!" Haber merkezi

Başkan Durbay 101. yılında Lozan'ı kutladıBaşkan Durbay 101. yılında Lozan'ı kutladı

Manisa’nın Gördes ilçe-
sinde, Gördes Belediyesi tara-
fından ilçe genelinde kapsamlı
bir temizlik çalışması gerçek-
leştirildi.

Gördes Belediyesi’ne bağlı
ekipler ilçenin çeşitli bölgele-
rinde yoğun bir temizlik çalış-
ması gerçekleştirerek halka
daha sağlıklı ve temiz bir çevre
bırakmayı amaçlıyor.

Çalışmalar kapsamında
cadde ve sokaklar süpürüldü.
Park ve bahçelerde düzenleme
çalışmaları yapıldı. Çöp kontey-
nerleri dezenfekte edildi. Ve

kamu alanlarında genel bir te-
mizlik çalışması gerçekleştirildi.

Özellikle yaz aylarında artan
çöp ve atık miktarlara karşı

önlem almak amacıyla yapılan
bu çalışmalar ilçe sakinleri tara-
fından memnuniyetle karşı-
landı.

Gördes Belediyesi vatan-
daşları ilçenin daha temiz ve
düzenli olması için birlikte hare-
ket etmeliyiz mesajı verdi.

Gördes Belediyesi temizlik
çalışması gerçekleştirdi
Gördes Belediyesi temizlik
çalışması gerçekleştirdi
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AK Parti’nin grup toplantısında konuşan Cumhurbaşkanı Erdoğan, CHP’li belediyelere seslenerek “Hazine
ve Maliye Bakanlığımız, kaynağında bu borçların tahsiline başlayacaktır. Öyle 25 kuruşa simit yok” dedi

Cumhurbaşkanı Recep
Tayyip Erdoğan, partisinin grup
toplantısında konuştu. Gün-
deme dair önemli mesajlar
veren Cumhurbaşkanı Erdo-
ğan, CHP’li belediyeleri borçlar
üzerinden eleştirdi. CHP’li bele-
diyeler için harekete geçildiğini
belirten Erdoğan, “Belediyelerin
borçlarıyla ilgili Hazine ve Ma-
liye Bakanlığımız, kaynağında
bu borçların tahsiline başlaya-
caktır. Öyle 25 kuruşa simit
yok. Milletin varlığını değişik
yerlerde harcamaya müsaade
yok. Dolayısıyla Hazine ve Ma-
liye Bakanlığı artık bunun tahsi-
lini kaynağında yapacaktır,
bunu böyle bilesiniz” dedi.

Cumhurbaşkanı ve AK Parti
Genel Başkanı Erdoğan, parti-
sinin TBMM Grup Toplantı-
sı'nda yaptığı konuşmasına,
vefatının 29'uncu yılında Batı
Trakya Türklerinin efsanevi li-
deri merhum Doktor Sadık Ah-
met'i rahmetle yad ederek
başladı. Doktor Sadık Ah-
met'in, inandığı değerleri sa-
vunmaktan, bu uğurda bedel
ödemekten çekinmeyen, is-
miyle müsemma bir dava
adamı olduğunu dile getiren Er-
doğan, "Batı Trakya Türk Azınlı-
ğın bugün sahip olduğu
kazanımlarda, merhum Sadık
Ahmet'in yürüttüğü mücadele-
nin çok büyük payı vardır. Ken-
disini bir kez daha rahmetle
anıyor, ailesine ve yol arkadaş-
larına sabır diliyor; Türkiye ola-
rak tüm imkanlarımızla Batı
Trakya'daki kardeşlerimizin
yanlarında olacağımızı burada
tekrar vurgulamak istiyorum."
diye konuştu.

"Daha önCe nasıl 
enflasyonu tek 

haneye inDirDiysek, 
inşallah aynısını yine 

başaraCağız"
Cumhurbaşkanı Erdoğan,

özellikle komşularla ilişkilerde
asla gerilim peşinde olmadıkla-
rını vurgulayarak, "Yakın çevre-
mizden başlayarak tüm
ülkelerle dostluğumuzu ilerlet-
meye, bölgemizde ve dünyada
dostlarımızın sayısını artırmaya
bakıyoruz. Bu politikamızda da
son derece samimiyiz, kararlı-
yız, iyi niyetliyiz. Tokalaşmak
amacıyla uzatılan hiçbir eli ha-
vada bırakmayız. Ortak çıkarlar
ve karşılıklı saygı çerçevesinde
hareket edildiği takdirde aşıla-
mayacak hiçbir engel görmü-
yoruz. Nitekim son bir yılda bu
yönde önemli adımlar attık.
Komşularımızın yanı sıra pek
çok uluslararası kuruluşla işbir-
liğimizi ilerlettik. Artan küresel
riskler karşısında Türkiye'nin
manevra alanını genişletmek
için gayretlerimizi inşallah daha
da yoğunlaştıracağız." diye ko-
nuştu. Toplantıda, Cumhurbaş-
kanı Erdoğan'ın yıl başından bu
yana gerçekleştirdiği diploma-
tik çalışmalarına ilişkin video iz-
letildi. Erdoğan, dış siyasette
tüm bu hamleleri yaparken, bir
diğer temel öncelik olan eko-
nomide de sıkıntıların üstesin-
den geldiklerini ifade ederek
şunları kaydetti:

"Orta Vadeli Programın
olumlu sonuçlarını görmeye
başladık. Enflasyonda en kötü
tabloyu geride bıraktığımıza
inanıyoruz. Enflasyon, inşallah
bundan sonra daha hissedilir
biçimde düşecektir. Aşırı kar
hırsının şişirdiği fiyat balonu
kimi sektörlerde yavaş yavaş
sönüyor. Fiyatlama davranışının
tekrar piyasa gerçekleriyle
uyumlu hale gelmeye başladı-
ğını görüyoruz. Bu dengelenme
önümüzdeki dönemde güçle-
nerek devam edecek. Sene so-
nunda enflasyonu,
hedeflediğimiz seviyelere mut-
laka indireceğiz. Bunun piyasa-
daki ana aktörler tarafından da
kabul edilmesi, ekonomideki

yol haritamızın sağlamlığının
delilidir. Kredi derecelendirme
kuruluşları da Türk ekonomi-
siyle ilgili daha objektif değer-
lendirmeler yapıyorlar.
Moody's'in geçen hafta kredi
notumuzu iki kademe birden
artırması, bunun en son örneği-
dir. Tam 11 yıl sonra gelen bu
not artırımı, esasen Türkiye için
çok geç kalmış bir adımdı. Peki
bunlar yeterli mi? Elbette değil.
Türkiye'nin ekonomik kapasite-
sinin bu oranların çok çok üze-
rinde olduğunu gayet iyi
biliyoruz. Kredi derecelendirme
şirketleri adaletli davrandıkça,
inşallah bu notlar da hak ettiği-
miz seviyelere çıkacaktır."

Cumhurbaşkanı Erdoğan,
milletten gönlünü ferah tutma-
sını isteyerek, "Türkiye, doğru
yoldadır ve hedeflerine emin
adımlarla ilerlemektedir. Daha
önce nasıl enflasyonu tek ha-
neye indirdiysek, inşallah aynı-
sını yine başaracağız. Bunu,
AK Parti ve Cumhur İttifakından
başka yapabilecek kimse de
yoktur." değerlendirmesini
yaptı. Cumhurbaşkanı Erdo-
ğan, her gün yeni bir vaatle
kendisini gösteren muhalefetin
havanda su dövdüğünü; aynı
riyakarlığa seçim döneminde
de başvurduğunu belirtti.

Muhalefeti eleştiren Erdo-
ğan, "4-5 ay öncesini şöyle bir
hatırlayın. Suyu ucuzlatmaktan
bahsediyorlardı, şimdi suya
yüzde 400-500 oranında zam
yapıyorlar. Liyakatten bahsedi-
yorlardı, şimdi belediyeleri ak-
raba çiftliğine çeviriyorlar.
Ortalıkla boş gezen ne kadar
eş, dost, hısım, tanıdık varsa;
eğitimine bakmadan, hepsini
belediyelere üst düzey yönetici
olarak atadılar, atıyorlar. Oto-
parkından toplu ulaşıma kadar
belediye bünyesinde hangi hiz-
metler sunuluyorsa, hiç sektir-
meden hepsinin ücretlerinde
fahiş artışa gittiler." ifadesini
kullandı. Erdoğan, muhalefetin
emeklilere verdikleri sözleri ha-
tırlamak bile istemediğini, 4 ay
öncesinde meydanlarda bol
keseden para dağıtanların
şimdi ise emeklileri kapılarına
dahi yaklaştırmadıklarını söy-
ledi. "Seçim bitti, sandıklar ka-
pandı, verilen sözlerin tamamı
rafa kalktı. CHP'li belediyelerin
alametifarikası olan çöp, çukur,
çamur, yolsuzluk, hırsızlık gir-
dabına vatandaşlarımız tekrar
sürüklendi" değerlendirme-
sinde bulunan Erdoğan, şöyle
devam etti: "Vals ve dans gös-
terisi düzenlemeyi belediyecilik
zannediyorlar. Beceriksizlik, iş
bilmezlik, ideolojik bağnazlık
adeta bunların paçalarından
akıyor. Buradan Sayın CHP
Genel Başkanına şunu söyle-
mek isterim; dürüst siyaset, ve-
rilen sözlerin arkasında
durmayı gerektirir. Tutmadığınız
sözlerin mahcubiyetini, daha
büyük vaatlerde bulunarak giz-
leyemezsiniz. Gücünüz yeti-
yorsa, belediye başkanlarınıza
söyleyin, 'bedava yapacağız'
diyerek milletten oy istedikleri
ancak 3 ayda 3-4 kez zam
yaptıkları hizmetlerin fiyatlarını

düşürsünler. Emeklilere fayda-
nız dokunsun istiyorsanız, tali-
mat verin, belediyeleriniz
Sosyal Güvenlik Kurumuna
olan birikmiş borçlarını ödesin-
ler. Meydanlarda 'oy verene
bedava traktör vereceğiz'
demek kolaydır; zor olan sözü-
nün eri olmaktır, ahdine sadık
kalmaktır. Şu anda belediyele-
rin borçlarıyla ilgili Hazine ve
Maliye Bakanlığımız, kayna-
ğında bu borçların tahsiline
başlayacaktır. Öyle 25 kuruşa
simit yok. Milletin varlığını deği-
şik yerlerde harcamaya mü-
saade yok. Dolayısıyla Hazine
ve Maliye Bakanlığı artık bunun
tahsilini kaynağında yapacaktır,
bunu böyle bilesiniz."

"benim çiftçim, 
üretiCim, sanayiCim, 

işçim en iyisine 
layıktır"

AK Parti olarak siyasette
hiçbir zaman ucuz yollara mey-
letmediklerini, sırf seçim kazan-
mak uğruna tutamayacakları
sözler vermediklerini vurgula-
yan Erdoğan, meydanlarda
söylediklerini ve taahhüt ettikle-
rini, milletten yetki alınca yerine
getirmeye çalıştıklarının altını
çizdi. Sandıkta verilen görevin
hakkını, sahada ter dökerek,
koşarak, koşturarak ödemeye
gayret gösterdiklerini ifade
eden Erdoğan, "Gerçekten
yapmak isteyip de irademizi
aşan sebeplerden dolayı yapa-
madığımız hususlar elbette ol-
muştur. Ama gayretlerimize ve
samimiyetimize halkımız şahit-
tir. Biz yine altyapı, üstyapı tüm
yatırımlarımızın açılışlarını
yoğun bir şekilde yapmaya
devam ediyoruz, devam ede-
ceğiz." diye konuştu.

Son 2 yılda en düşük emekli
aylığını yüzde 257 oranında ar-
tırdıklarını, bu yılın ocak ayında
bütçe imkanlarını zorlayarak
tüm emekli aylıklarını yüzde
49,3 oranında arttırdıklarını
kaydeden Erdoğan, "Tem-
muzda da SSK ve BAĞ-KUR
emeklilerinin aylıklarına yüzde
24,7; emekli sandığı emeklileri-
mizin aylıklarına yüzde 19,3
oranında zam yaptık. Dolayı-
sıyla 2024 yılında emekli maaş-
larında yüzde 78 ila 86
oranında artışa gitmiş durum-
dayız. Yaptığımız bu artış, en-
flasyon beklentisinin oldukça
üzerindedir." bilgisini paylaştı.

"ortaya çıkan ilave
kaynağı başta 

emeklilerimiz olmak 
üzere halkımızın 

emrine sunaCağız"
Cumhurbaşkanı Erdoğan,

geride bıraktıkları dönemde
emeklilere tek seferlik 5'er bin
lira ödeme yaparak destek ol-
duklarını, emeklilere bayram ik-
ramiyesi ödemesini
başlattıklarını, ayrıca emeklilere
banka promosyonu imkanı da
sunduklarını hatırlattı.

Çalışma ve Sosyal Güvenlik
Bakanlığının, "Emekliler Yılı"
kapsamında, emeklilere farklı
alanlarda pek çok imkan sağla-
dığını; tüm bunların çok daha
fazlasını yapacaklarını aktaran
Erdoğan, şunları kaydetti:

"Depremin toplam 104 mil-
yar doları bulan faturası azal-
dıkça, ekonomide
uyguladığımız politikalar daha
fazla sonuç verdikçe inşallah or-
taya çıkan ilave kaynağı başta
emeklilerimiz olmak üzere halkı-
mızın emrine sunacağız. Emekli
kardeşlerimizin şunu bilmesini
arzu ediyorum: gösterdiğimiz
tüm bu çabalarımıza rağmen
Cumhurbaşkanınız olarak, ya-
şadığınız sıkıntıların tamamının
farkındayım. Serzenişlerinizi du-
yuyor ve sorunlarınızı çözmek
için tüm imkanlarımızı seferber
ediyoruz. Bizim popülizmle işi-
miz yok. Bizim hayal tüccarlı-
ğıyla da işimiz yok. Biz
meydanlarda söz verip sonra
unutanlardan değiliz, verdiği
sözün her zaman dimdik arka-
sında duranlardan olduk.

Bizden öncekilerin yaptığı
yanlışları tekrarlamamakta da
kararlıyız. Bu ülke yakın geç-
mişte kendi çıkarı için ülkeyi po-
pülizm bataklığına sürükleyen
siyasetçilerden, meydanlarda
vaat yarıştıranlardan, sırf seçim
kazanmak için vatandaşın
umutlarıyla oynayanlardan çok
çekti. Böyle bir hataya yeniden
düşme lüksümüz yoktur. Ama-
cımız, ekonomimizi enflasyonu
körükleyecek bir kısır döngüye
sokmadan, insanlarımızın refa-
hını kalıcı olarak artırmaktır. El
ele, gönül gönüle vererek, bunu
başaracağımıza yürekten inanı-
yorum."

"meClis çalışmaları 
itibarıyla Da 

rekorlar kırDık"
Cumhurbaşkanı Erdoğan, 14

Mayıs 2023'teki seçimlerin ar-
dından Meclis'in 14 aydır yoğun
bir tempo içinde çalıştığını; bu
süre zarfında milletin ihtiyaç
duyduğu, ülkenin sorunlarına
çözüm olacak çok sayıda ya-
sayı çıkardıklarını vurguladı.

Milletvekillerine çalışmaların-
dan ve çabalarından dolayı te-
şekkür eden Erdoğan,
"Parlamentonun gündeminde
olan bazı kanun tekliflerini de
görüştükten sonra inşallah
Meclis çalışmalarımız kısa süreli
bir tatile girecek. Tatile giren sa-
dece Meclis çalışmaları olacak;
Meclis dışı çalışmalarımız, saha-
daki gayretlerimiz inşallah hız
kesmeden devam edecek."
dedi. Erdoğan, 3 Kasım
2002'de yapılan genel seçim-
lerle TBMM'nin 22. dönem faali-
yetlerine başladığını; 7 dönem
boyunca AK Parti'nin birinci
parti olarak Meclis'i sevk ve
idare eden kuvvet olduğunu
anımsattı. Cumhurbaşkanı Er-
doğan, "Gerek Hükümetleri-
mizle gerekse Meclis'teki
gruplarımızla, insanüstü bir gay-
ret gösterdik, her anımızı, her
dakikamızı milletimize adayarak
yoğun şekilde mücadele ettik.
Geride bıraktığımız 22 yılda, hü-
kümetteki icraatlarımız kadar
Meclis çalışmaları itibarıyla da
rekorlar kırdık. Milletimiz, bizi
Meclis'e çalışmaya gönderdi,
ter dökmemiz için seçti, ülkemiz
için mücadele görevi verdi ve
biz de milletimize mahcup ol-
mamak için, emaneti hakkıyla

taşımanın gayreti içinde olduk."
değerlendirmesinde bulundu.

Cumhurbaşkanı Erdoğan,
"AK Parti Hükümetlerinin de AK
Parti'nin Meclis Gruplarının da
en temel vasfı, milletle doğru-
dan iletişim kurmasıdır. Bizim
aracılara ihtiyacımız yok. Bizim
vasıtalara ihtiyacımız yok. Biz;
çarşıda, pazarda, dolmuşta,
otobüste, sokakta, caddede,
vatandaşımızın evinde, iş ye-
rinde, onunla doğrudan irtibat
kurar, doğrudan iletişim kurar;
derdini, sorununu dinler; gelir
burada o derde çare bulmanın,
o sorunu çözmenin mücadele-
sini veririz." diye konuştu.

"saDeCe milletimize 
bakar, aDımımızı Da 

ona göre atarız"
Cumhurbaşkanı Erdoğan,

konuşmasını şöyle sürdürdü:
"Efendim, muhalefet ne der?

Bize ne muhalefetten. Efendim,
medyada ne yazarlar ne söyler-
ler? Bize ne medyadan? Efen-
dim seçkinler rahatsız
oluyorlarmış, tuzu kurular gü-
rültü yapıyorlarmış, sesi çok
çıkan cazgırlar ortalığı velveleye
veriyorlarmış. Bunların hiçbirine
bakmayız, hiçbirine aldırmayız,
yola devam ederiz. Biz, sadece
milletimize bakar, milletimizin
ortak hissiyatına bakar, ortak
beklentilerine bakar, adımımızı
da ona göre atarız. Bugün bazı
şeyleri açık açık konuşmamız
gerekiyor: Birileri ısrarla görmez-
den gelse de Türkiye'de bir ba-
şıboş köpek sorunu var. Daha
önce de ifade ettim: Dünyanın
hiçbir medeni ülkesinde, mo-
dern şehrinde göremeyeceğiniz
bir sokak köpeği popülasyo-
nuyla karşı karşıyayız. Maalesef
bu sayı, her yıl asimetrik bir şe-
kilde katlanarak artıyor. Üstelik
bu başıboş köpekler çocuklara,
yetişkinlere, yaşlılara, başka
hayvanlara, koyun sürülerine,
keçilere saldırıyorlar; trafik kaza-
larına sebep oluyorlar; en de-
ğerli varlıklarımız olan
çocuklarımızı parçalamak sure-
tiyle bizden kopartıyorlar. Artan
kuduz vakalarını, yabancı ülke-
lerin Türkiye'ye gelen vatandaş-
larına yaptığı uyarıları burada
saymıyorum bile. Müdahale
edilmedikçe sorun daha da bü-
yüyor, kötüleşiyor, mesele tam
anlamıyla çığırından çıkıyor. Mil-
letimiz bizden bu sorunu çöz-
memizi istiyor. Halkımız,
sokakların güvenli hale gelme-
sini istiyor. Çocuklarımız, gönül
rahatlığıyla okula gitmek, parkta
oynamak istiyor."

"hayvanlar 
konusunDa kimse 

bize merhamet Dersi 
vermeye 

kalkışmasın"
Vatandaşların hem şiddetin

hem sağlığa yönelik tehdidin
hem de istismarın sona erme-
sini arzuladığını kaydeden Er-
doğan, bu isteklere, bu
arzulara, ülkenin dört bir yanın-
dan gelen feryatlara sessiz,
tepkisiz, bigane kalmalarının
düşünülemeyeceğini vurguladı.

"Hayvanlar konusunda
kimse bize merhamet dersi ver-
meye kalkışmasın." diyen
Cumhurbaşkanı Erdoğan,
"Hele hele, bölücü terör örgü-
tünün beşikteki bebeği katlet-
mesine, canlı bombaların
şehirlerimizde masum sivilleri
aramızdan almasına, Gazze'de,
şu anda sayısı 16 bini bulan
masum çocuğun, sayısı 40 bini
geçen masum insanın katledil-
mesine ses çıkarmayanlar, kal-
kıp da bize merhametten
bahsetmesin. Dağdaki eli kanlı
katil sürülerine methiyeler dü-
zenler, kimse kusura bakmasın
ama bize vicdan ve merhamet
nutku çekemez. Timsahın göz-
yaşları merhametten değildir."
değerlendirmesinde bulundu.

Komisyon çalışmaları sıra-

sında, köpek yüzünden haya-
tını kaybetmiş 10 yaşındaki kı-
zının acısını yüreğinde taşıyan
annenin, 10 yaşındaki oğlu par-
çalanmış babanın üzerine yürü-
yen bir karakter fukarasının
diline en son alacağı kelimenin
"merhamet" olduğunu belirten
Erdoğan, "Değil insana, değil
masum çocuklara, herhangi bir
canlıya karşı, yüreğinde zerre
miskal merhamet olan biri, kal-
kıp da o densizliği yapamaz.
Ciğerparesini kaybetmiş yüreği
yaralı bir anne ile empati kura-
mayan başka canlılarla nasıl
kursun? Eşrefi mahlukat olan
insana sevgi göstermeyen,
başka canlılara nasıl sevgi bes-
lesin? İnsan sevmiyorlar ki bir
köpeği nasıl sevecekler?" ifa-
delerini kullandı.

Cumhurbaşkanı Erdoğan
şöyle devam etti: "Ayrıca biri-
leri, muhalefet milletvekillerinin
desteğiyle kalkıp geliyor, daha
doğrusu buraya, Meclis'e taşı-
nıyor, Meclis koridorlarını işgal
ediyor, utanmadan sıkılmadan
Meclis çatısı altında milletvekil-
lerine 'katil' diye bağırabiliyor.
Milletvekili, milletin temsilcisidir.
Milletvekili, sadece kendisini
seçenlerin değil, tüm Türki-
ye'nin, 85 milyonun tamamının
vekilidir. Milletvekiline hem de
Yüce Meclis çatısı altında 'katil'
diye bağıran da onu oraya geti-
rip o cesareti veren de, bütün
millete karşı saygısızlık yapmış-
tır, edepsizlik yapmıştır. Biz, bu
densizliğe, bu edepsizliğe, bu
şımarıklığa pabuç bırakacak,
boyun eğecek bir grup değiliz.
Biz, üç-beş marjinal karakterin
çığırtkanlık yaparak, bağırarak,
çağırarak Meclisi çalışamaz
hale getirmesine eyvallah et-
meyiz. Burası, Gazi bir Mec-
lis'tir, milletin meclisidir, milli
iradenin tecelligahıdır. Kimse
Gazi Meclis'in şanına ve konu-
muna gölge düşüremez. Böyle
bir edepsizliğin tekrar yaşan-
maması için gerekli tedbirler
çok daha sıkı bir şekilde mut-
laka alınmalıdır." Utanç verici
tüm sahnelere rağmen sahipsiz
hayvanlara yönelik kanun tekli-
finin dün Komisyon'da kabul
edildiğini hatırlatan Erdoğan,
sadece insanları değil sokak
hayvanlarını da yaşatmayı
amaçlayan kanun teklifine
"evet" diyen tüm milletvekille-
rini tebrik etti. Erdoğan, "Bu
meseleyi Meclis tatile girmeden
önce inşallah Genel Kurulun da
takdirine sunacak, orada da
taşkınlıklara prim vermeden
inanıyorum ki Cumhur İttifakı
olarak teklifi yasalaştırarak so-
kaklarımızı güvenli hale getire-
ceğiz." dedi. Bu konuda tüm
gurubundan, milletin vekili ola-
rak bu yüce çatı altında bulunan
her bir milletvekilinden kararlı bir
duruş beklediğini kaydeden Er-
doğan, "Asla taviz yok ve bu işi
Allah'ın izniyle bitireceğiz." diye
konuştu. Cumhurbaşkanı Erdo-
ğan, teklifin yasalaşmasının sa-
dece bir başlangıç olduğunu,
bundan sonra esas önemli ola-
nın sahiplenme süreci olduğunu
vurgulayarak, "Son bir haftadır
ortalığı ayağa kaldıran sanatçı-
lar, dernekler, medya mensup-
ları başta olmak üzere tüm
hayvanseverlerden 'başıboş kö-
pekleri sahiplenme kampanya-
mıza' güçlü destek bekliyoruz.
Burada sergilenen yüksek has-
sasiyetin çok daha fazlasını, sa-
hiplenme sürecinde de
göreceğimize inanıyorum." ifa-
delerini kullandı. Meclis çalış-
malarına ara veriyor olmanın,
tatile çıkmak anlamına gelmedi-
ğinin altını çizen Erdoğan,
yoğun Meclis çalışmaları nede-
niyle seçim bölgelerinde yete-
rince mesai sarf edilmediğini,
şimdi seçim bölgelerine gide-
rek, orada milletle buluşacakla-
rını söyledi. aa

Cumhurbaşkanı Erdoğan’dan CHP’li belediyelere: 
Bakanlık borç tahsiline başlayacak
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manİsa Büyükşehir Bele-
diye Başkanı Ferdi Zeyrek, peş
peşe su fiyatlarıyla ilgili açıkla-
malarda bulunmaya devam
ediyor. Zeyrek, bu sefer de Tur-
gutlu'da su fiyatları ve kullanı-
mına dair önemli açıklamalarda
bulundu. Su kullanımında yaşa-
nan artışın, ‘2 ton su 1 TL’ indi-
rimiyle ilişkili olduğunu belirten
Zeyrek, vatandaşlara sitem etti.
Ferdi Zeyrek, su kullanımı art-
maya devam ederse belirli bir
metreküpten sonraki suyu fahiş
fiyatlarla vermek zorunda kala-

caklarını söyledi.
Manisa Büyükşehir Bele-

diye Başkanı Ferdi Zeyrek, haf-
talık ilçe ziyaretleri kapsamında
Turgutlu’da muhtarlarla bir
araya geldi. Orta Park’ta dü-
zenlenen muhtarlar buluşma-
sında konuşan Ferdi Zeyrek, su
fiyatları ile ilgili çarpıcı açıkla-
malarda bulundu.  Başkan Zey-
rek, suya yapılan indirim
nedeniyle su kullanımında ciddi
artışlar yaşandığını ifade etti. 

2 tOn su 1 Lİra  
OLunCa su KuLLanImI 

CİDDİ ŞeKİLDe arttI
Manisa Büyükşehir Bele-

diye Başkanı Ferdi Zeyrek, in-
sani su kullanım hakkı kapsa-
mında ilk 2 ton suyun 1 TL
olarak belirlenmesinin, toplu-
mun her kesimine eşit şekilde

su temin edilmesi amacıyla ya-
pıldığını vurguladı. Bu nedenle
su kullanımının arttığını belirte-
rek vatandaşlara sitem eden
Ferdi Zeyrek, su kullanımı art-
maya devam ederse belirli bir
metreküpten sonraki suyu fahiş
fiyatlarla vermek zorunda kala-
caklarını söyledi.

İnDİrİm BaĞ-BaHÇe 
suLatIYOr

Ferdi Zeyrek, ‘ilk 2 ton su 1
lira’ vaadinin hayata geçirilme-
sinin insani su kullanım hakkı
olduğunu söyleyerek, “İlk 2 ton
suyu 1 TL yaptık ve sonraki ka-
demelerde de yüzde 30 indirim
uyguladık. İlk 2 ton su 1 lira, in-
sani su kullanım hakkıdır. Yani

sabah kalktık, elimizi yüzü-
müzü, çamaşırı bulaşığı yıka-
dık, yemeği yaptık, abdesti
aldık derken 1 ayda 2
ton su kullanıyor-
sun. Bu, parası
olan olmayan
diye ayırt edile-
mezdi. O yüz-
den 1 lira
yaptık. Ama
bakıyorum ay
ay kullanılan
suya, indirimden
dolayı bağını bah-
çesini sulayan, doma-
tes-biber yetiştirmek için içme
suyumuzu tüketen vatandaşla-
rın olduğunu görüyorum.” dedi.

FerDİ ZeYreK: suYu 
ÇOK FaHİŞ FİYatLarLa 

VermeK ZOrunDa 
KaLaCaĞIm

Yeraltındaki suların çe-
kildiğini ve Manisa’nın

susuzlukla mücadele
etmek durumunda ka-
lacağını ifade eden
Ferdi Zeyrek, bazı
sondajlardan 400
metreden su çıkarıldı-

ğını söyledi.
Su ile birlikte ağır

metallerin de geldiğini
söyleyen Zeyrek, suya zam

geleceği sinyalini vererek,
“Suyla birlikte bor madeni ge-
liyor. Bunları arıtmak, içilebilir
su haline getirmek için de çok
ciddi paralar harcıyoruz.
Benim sizden en büyük ricam
bulunduğunuz mahallede bu
şekilde içme suyunu vahşi su-
lamada kullanan kim varsa lüt-
fen onu uyarın. Bu şekilde
artış devam ederse, maalesef
belirli metreküpten sonraki
suyu da çok fahiş fiyatlarla
vermek zorunda kalacağım.”
şeklinde konuştu. 

“2 ton suyu 1 lira yapacağım” vaadiyle seçimlerin favori adayı olan Ferdi Zeyrek, başkan seçilince bu vaadi verdiğine bin pişman oldu.
Manisalıların su indirimini art niyetli kullandığını savunarak, “Böyle giderse suyu çok fahiş fiyatlarla vermek zorunda kalacağım” dedi

Ferdi Başkan suya indirim
yaptığına pişman oldu

Ferdi Başkan suya indirim
yaptığına pişman oldu

İYİ Partİ Manisa Kadın,
Aile ve Sosyal Politikalar Baş-
kanı Banu Elbirler, toplumun
sorunlarını dinlemek ve çözüm
arayışlarını paylaşmak amacıyla
sahaya iniyor. Bu kapsamda El-
birler ekibiyle birlikte şehit aile-
leri ve gaziler, emekliler
dernekleri ile huzurevi sakinle-
rini ziyaret etti.

Elbirler, toplumun sorunları,
çözüm arayışları ve eleştirilerini
almak için sadece seçim za-

manı değil her zaman sahada
olacaklarını belirtti. 

İYİ Parti Manisa Kadın Aile
Sosyal Politikalar Başkanı
Banu Elbirler, “İYİ Parti olarak
her zaman şehit aileleri, gaziler,
emekliler ve yaşlıların her
zaman yanındayız. Sorunlara
çözüm bulmak için hep çalışa-
cağız. Bu tür ziyaretler devam
edecek” ifadelerini kullandı.

İYİ Parti Manisa Kadın, Aile
ve Sosyal Politikalar Başkanı
Banu Elbirler’e İYİ Parti İl Baş-
kan Yardımcısı Fahri Özgü-
müşkuş, İYİ Parti İl Disiplin
Kurulu üyesi Sabri Kırım, İYİ
Parti İl Başkan Danışmanı

Özcan Uzun, İYİ Parti İl Kadın,
Aile ve Sosyal Politikalar Ko-
misyon üyeleri Güler Özdemir,

Müjgan Aksoy, Gülbahar Ak-
yıldız ve Ayşe Efe Güner eşlik
etti.

İYİ Parti Manisa Kadın, Aile ve Sosyal Politikalar Başkanlığı gerçekleştirdikleri ziyaretlerle şehit aileleri, gaziler, emekliler ve huzurevi sakinlerine anlamlı bir destek mesajı verdi

İYİ Parti’den anlamlı ziyaretler!İYİ Parti’den anlamlı ziyaretler!

Yunusemre Belediyesi
Başkanı Semih Balaban, bele-
diyenin tüm birimlerinde kadro-
ların dolduğunu belirterek iş
başvurularının artık kabul edil-
meyeceğini duyurdu.

Manisa’da AK Parti’den
Cumhuriyet Halk Partisi’ne
geçen ve geçtiğimiz aylarda
borç ve lüks makam odalarıyla
Türkiye’nin gündemine oturan
Yunusemre Belediyesi’nde yeni
bir gelişme yaşandı. 

Yunusemre Belediye Baş-

kanı Semih Balaban, vatandaş-
lara yaptığı duyuru ile beledi-
yeye gelen iş başvurusu
taleplerinin değerlendirmeye
alınmayacağını belirtti. Tüm bi-
rimlerde kadroların ‘fazlasıyla’
dolu olduğunu ifade eden
Semih Balaban, istihdam ofis-
leriyle özel sektörde iş konu-
sunda yardımcı olunacağını da
ekledi. 

Semih Balaban tarafından
yapılan açıklamada tam olarak
şu ifadeler kullanıldı:

“Sevgili Hemşehrilerimiz,
Yunusemre Belediyesi’ne iş
başvurusu için gelen talepleri
artış kabul edemeyeceğiz. Tüm
birimlerimizde kadromuz fazla-
sıyla mevcut. İş talebinde bulu-
nan saygıdeğer
hemşehrilerimize istihdam ofis-
lerimiz aracılığıyla özel sektörde
iş konusunda yardımcı olaca-
ğız. Saygıyla duyurur, anlayışı-
nız için teşekkür ederiz.”

Yunusemre Belediyesi’nde kadrolar ‘fazlasıyla’ doldu
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2023 yılı sonunda 2 trilyon
600 milyar lira olan yurt içi yer-
leşiklerin pay senedi varlıkları,
bu yılın ilk yarısında yüzde
42,3 artarak Haziran 2024 iti-
barıyla 3 trilyon 699 milyar li-
raya yükseldi.

Bu yılın ilk yarısında yurt içi
yerleşiklerin (yerli yatırımcı)
pay senedi varlıkları yüzde
42,3 artışla 3 trilyon 699 mil-
yar liraya, yurt dışı yerleşiklerin
(yabancı yatırımcı) pay senedi
varlıkları ise bu yılın ilk yarı-
sında yüzde 46 büyüyerek 2
trilyon 274 milyar liraya çıktı.

Türkiye Sermaye Piyasaları
Birliği (TSPB), 2024 yılı Hazi-
ran ayı “Finansal Piyasa Özet
Verileri”ni açıkladı.

TSPB’nin Türkiye Cumhu-
riyet Merkez Bankası (TCMB)
ve Merkezi Kayıt Kuruluşu
(MKK) kaynaklarından derle-
yerek hazırladığı “Finansal Pi-
yasa Özet Verileri”ne göre,
2023 yılı sonunda 2 trilyon 600
milyar lira olan yerli yatırımcı-
ların pay senedi varlıkları, bu
yılın ilk yarısında yüzde 42,3
artarak Haziran 2024 itibarıyla
3 trilyon 699 milyar liraya
ulaştı.

Yerli yatırımcıların pay se-
nedi varlıklarındaki artış yıllık
bazda ise yüzde 91,1 ora-
nında gerçekleşti. TSPB veri-
leri, pay senetlerinin sunduğu

getiri ile gerek yıllık gerekse
bu yılın ilk yarısında yerli yatı-
rımcılara enflasyonun üzerinde
bir getiri sunduğunu ortaya
koydu.

2024 yılı Haziran sonu iti-
barıyla 3 trilyon 699 milyar lira
olan yerli yatırımcıların pay se-
nedi varlıklarının, 1 trilyon 762
milyar lirası kurumsal yatırım-
cılar ve tüzel kişilere, 1 trilyon
937 milyar lirası ise bireysel
yatırımcılara ait.

TSPB tarafından açıklanan
verilere göre, 2023 yılı so-
nunda 22 trilyon 608 milyar
lira olan yerli yatırımcıların fi-
nansal varlıkları, 6 ayda yüzde
15,4 büyüyerek, bu yıl haziran
ayı sonu itibarıyla 26 trilyon 9
milyar liraya yükseldi.

Yerli yatırımcıların finansal
varlıkları 2023 Haziran-2024
Haziran dönemini kapsayan
bir yılda ise yüzde 45,2 arttı.

Türkiye Sermaye Piyasaları
Birliği Finansal Piyasa Özet
verilerine göre, bu yılın ilk yarı-
sında yerli yatırımcıların finan-
sal varlıklarında en yüksek
büyüme pay senedinin ardın-
dan özel eurobond varlıkla-
rında yaşandı. Bu yılın ilk
yarısında yerli yatırımcıların
özel eurobond varlıkları yüzde
38,3 artarak 604,5 milyar li-
raya, kamu eurobond varlıkları
ise yüzde 11,9 artarak 1 tril-

yon 645 milyar liraya çıktı.
Yerli yatırımcıların TL mev-

duatları yıllık bazda yüzde 54,
son altı ayda ise yüzde 15 ar-
tarak 2024 Haziran ayı so-
nunda 9 trilyon 772 milyar
liraya çıktı. Yerli yatırımcıların
döviz mevduatları ise yıllık
bazda yüzde 23,2, bu yılın ilk
yarısında ise yüzde 3,4 artarak
haziran ayı sonunda 5 trilyon
356 milyar lira oldu.

TSPB verileri, yerli yatırım-
cıların pay senedi ve özel eu-
robond varlıklarının dışındaki
varlıklarındaki artışın enflasyo-
nun altında kaldığını ortaya
koydu.

YaBancı
YaTırıMcıların 

Finansal varlıkları 
Bir Yılda 

Yüzde 135,2 
Yükseldi

TSPB tarafından açıklanan
2024 yılı Haziran ayı Finansal
Piyasa Özet Verileri'ne göre,
2023 yılı sonunda 2 trilyon 574
milyar lira olan yurt dışı yerle-
şiklerin (yabancı yatırımcı) fi-
nansal varlıkları da bu yılın ilk
yarısında yüzde 44,9 artarak
haziran ayı sonu itibarıyla 3
trilyon 730 milyar liraya çıktı.

Yabancı yatırımcıların fi-
nansal varlıkları 2023 Haziran-
2024 Haziran dönemini
kapsayan bir yılda ise yüzde

135,2 arttı.
TSPB verileri, bu yılın ilk

yarısında yabancı yatırımcıla-
rın döviz tevdiat hesabı hari-
cindeki tüm varlıklarındaki
büyümenin enflasyonun üze-
rinde olduğunu ortaya koydu.
Yabancı yatırımcıların TL mev-
duat varlıkları altı ayda yüzde
44,9 artarak 419 milyar liraya,
döviz tevdiat hesabı varlıkları
ise aynı dönemde yüzde 3,8
artarak 649 milyar liraya çıktı.

TSPB verileri, yabancı yatı-
rımcıların son yıllarda gerile-
yen pay senedi varlıklarında
geçen yıl gerçekleşen seçim-
lerin ardından hükümetin uy-
guladığı para politikalarının da
etkisiyle yaşanan ivmenin bu
yılın ilk yarısında da artarak
devam ettiğini ortaya koydu.

TSPB Özet Verilere göre,
2023 yılı sonunda 1 trilyon 557

milyar lira olan yabancı yatı-
rımcıların pay senedi varlıkları,
altı ayda yüzde 46 artarak bu
yıl haziran ayı sonu itibarıyla 2
trilyon 274 milyar liraya yük-
seldi.

Yabancı yatırımcıların pay
senedi varlıklarındaki artış yıl-
lık bazda ise yüzde 190,2 ora-
nında gerçekleşti.

Geçen yıl sonunda 77,5
milyar lira olan yabancı yatı-
rımcıların devlet iç borçlanma
senedi varlıkları, altı ayda
yüzde 344,8 artarak Haziran
2024 sonu itibarıyla yaklaşık
345 milyar liraya, özel sektör
borçlanma aracı varlıkları ise
aynı dönemde yüzde 688
rekor artışla 13,3 milyar liraya
çıktı.

Öte yandan TSPB tarafın-
dan yayımlanan Türkiye Ser-
maye Piyasası Genel

Görünümü Temmuz 2024 Ra-
poru, şirketlerin halka arza
olan ilgisinin artarak sürdü-
ğünü ortaya koydu.

TSPB'nin Borsa İstan-
bul'dan derlediği verilere göre,
2021 yılında 52, 2022 yılında
40, 2023 yılında ise 54 şirketin
halka arzı gerçekleşti.

Verilere göre, bu yılın ilk
altı ayında ise 22 şirketin halka
arzı gerçekleşti. Söz konusu
22 şirket, halka arzlarla ser-
maye piyasalarından toplam
46,6 milyar lira kaynak sağ-
ladı.

TSPB verileri, 2021'den bu
yılın Haziran sonuna kadar
olan 3,5 yıllık dönemde 168
şirketin, gerçekleştirdiği halka
arzlarla sermaye piyasaların-
dan toplamda 166,8 milyar
TL’lik kaynak sağladığını or-
taya koydu. aa

Yerli yatırımcıların pay senedi varlıkları
3,7 trilyon liraya ulaştı
Yerli yatırımcıların pay senedi varlıkları
3,7 trilyon liraya ulaştı

TBMM'de görüşmeleri
süren, vergi ve sosyal gü-
venlik alanına ilişkin dü-
zenlemeler içeren kanun
teklifinin, kayıt dışılıkla mü-
cadelenin artmasına ve
vergi adaletine katkı sağ-
laması bekleniyor.

Düzenlemeyle kayıt
dışı ekonomiyle mücadele
güçlendirilirken cezalar ar-
tırılacak. Sahada 4 binden
fazla vergi müfettişi yıl bo-
yunca görev yapacak.
Başkasına ait IBAN ya da
POS cihazını kullananlara
caydırıcı idari para cezası
uygulanacak.

Spectrum Denetim,

Danışmalık, Yeminli Mali
Müşavirlik AŞ Yönetim
Kurulu Başkanı Tuncay
İnci, söz konusu düzenle-
melerin temel amacının
daha basit ve adil bir ver-
gilendirme sistemi kurgu-
lamak olduğunu belirtti.

Düzenlemeyle zararlı
vergi rekabetinin ortaya çı-
kardığı vergi geliri kaybının
da önleneceğine dikkati
çeken İnci, "Kayıt dışı eko-
nomiyle mücadele ve te-
rörün finansmanı gibi suç
unsuru barındıran eylem-
lerin önüne geçmek adına
başkalarının IBAN'ını kul-
lanan ve kullandıranlara

asgari 30 bin lira, azami
20 milyon lira olmak üzere
işleme konu tutarın yüzde
10'u nispetinde ayrı ayrı
özel usulsüzlük cezası ge-
tiriliyor." ifadesini kullandı.

İnci, kayıt dışı ekono-
miyle mücadele kapsa-
mında, mükellefiyet tesis
ettirmeden kayıt dışı faali-
yetlerde bulunanlara veri-
lecek cezanın da yüzde 50
oranında artırıldığını bil-
dirdi.

Engellilerin araç alım-
larındaki ÖTV istisnasının
da 5 yıldan 10 yıla çıkarıl-
dığını belirten İnci, söz ko-
nusu istisnadan

yararlanarak alınan araçla-
rın da veraset yoluyla veya
ilk iktisap tarihinden itiba-
ren 10 yıl içinde satılması
durumunda zamanında
alınmayan vergilerin de
mirasçılardan ya da istis-
nadan yararlanılanlardan
alınabileceğini dile getirdi.

İnci, "Vergide gönüllü
uyumun artırılması için
artık uzlaşmalarda vergi
asıllarında herhangi bir in-
dirim yapılmayacak, yal-
nızca vergi cezalarında
indirim yapılabilecek. Do-
laysız vergilerin payını ar-
tırmak adına gelir ve
kurumlar vergilerinde bazı
ödemeler tevkifat kapsa-
mına alınıyor. e-ticaret ara-
cılığıyla gerçekleşen
satışlara yüzde 15 tevkifat
düzenlemesi getiriliyor.
Faaliyetini bırakan, bölü-
nen veya infisah eden mü-
kelleflerin bünyesinde
bulunan sonraki dönem

KDV tutarlarının, devir alan
şirket tarafından kullanıla-
bilmesi için vergi incele-
mesi şartı getiriliyor.
Böylelikle haksız KDV ia-
delerinin ve indirimlerinin
önüne geçilmesi hedefle-
niyor." dedi. İnci, serbest
bölgelerdeki üretimlerden
elde edilen kazançların
tümü kurumlar vergisin-
den istisna iken, düzenle-
meyle ihracattan elde
edilen kazançların istisna
kapsamına alınacağını
söyledi. 

Gayrimenkul Yatırım
Ortaklıkları ve Gayrimen-
kul Yatırım Fonlarına, Ku-
rumlar Vergisi istisnası için
yüzde 50 temettü dağıtma
zorunluluğu getirildiğini
belirten İnci, "Meclise su-
nulan torba yasanın tü-
müne bakıldığında,
düzenlemelerin, çok kaza-
nandan daha fazla vergi
alınmasına, vergide adale-

tin sağlanmasına, deneti-
min daha açık olmasına ve
vergi güvenlik müessesle-
rinin artırılmasına yönelik
olduğu görülüyor." diye
konuştu.

Teklifte yer alan bazı
düzenlemeler özetle
şöyle:

Yurt içi asgari kurum-
lar vergisi yüzde 10 ola-
rak alınacak. Uluslararası
şirketlerden, Türkiye'den
elde ettiği kardan yüzde
15 vergi tahsil edilecek. 

En düşük emekli aylığı
da 12 bin 500 liraya yük-
seltiliyor. 

Yurt dışına çıkış yapan
vatandaşlardan çıkış ba-

şına alınacak harç tutarı
500 liraya yükseltiliyor.
Harç, her yıl yeniden de-
ğerleme oranında artırıla-
cak. 8 Eylül 1999
öncesinde sigortalı sayı-
lanlardan, ilk defa yaşlılık
veya emekli aylığı bağla-
nanların, aynı iş yerinde
sosyal güvenlik destek
primine tabi çalışmaya
devam etmeleri halinde
işverenlere sağlanan 5
puanlık sosyal güvenlik
desteği sonlandırılıyor.

Yabancı devlet kurum
ve kuruluşları tarafından
deprem nedeniyle yapıla-
cak yardımlara KDV istis-
nası sağlanıyor. aa

Genel Yayın Yönetmeni

Sorumlu Yazı İşleri Müdürü

ERTAN KORKMAZ

ESRA KALE

Yönetim Merkezi : Merkezefendi Mh. Mimar Sinan Bulvarı No:107/A Manisa
İletişim Numarası : 0 (236) 211 53 45 - 0542 211 53 45
e-mail : manisaolaygazetesi45@hotmail.com
web: : www.manisakulishaber.com
UETS : 25929-68395-43454

ABONE 
ÜCRETLERİ

6 Aylık: 700 TL
Yıllık   : 1300 TL ZAYi iLANI: 300 TL

Yerel süreli yayın

Basım Yeri       : İHLAS GAZETECİLİK A.Ş
Adres : Fatih Mah. 1199 Sokak No: 1/7 Sarnıç-Gaziemir/ İZMİR 
Tel    : 0.232.281 45 30
LİDER AJANS 
VE DAĞITIM   : 0.507.607.90.47

: Burhan AKDEMİR
: Neslihan AKÖZGÜR

: Pelin UĞURLU YILMAZ
: Evren KASIRGA

Muhabir
İstihbarat     

Sayfa tasarım
Magazin

Yazar : Cansu MERİÇ

BOYUT SİYAH-BEYAZ RENKLİ
ÇEYREK 1750 TL   + KDV 2500 TL  +KDV
YARIM 2500 TL   + KDV 3500 TL + KDV
TAM 3500 TL   + KDV 6000 TL + KDV

SÜRMANŞET
2750 TL + KDV

LOGO YANI
1400 TL + KDV

LOGO ALTI
2000 TL + KDV

25 Temmuz 2024 PerşembeSayı: 5833

*1 Ocak 2024 tarihi itibari ile geçerli olacak reklam ücretleridir.

MEDİ Medya Reklam Yönetim Danışmanlık İletişim Hizmetleri 
San. ve Tic. Ltd.Şti. adına

İMTİYAZ SAHİBİ
MEVLÜT AKTAN

Yıl: 15

RESMi iLAN
Sütun/cm. 140,00 TL

Vergi düzenlemeleriyle kayıt dışılıkla
mücadele yoğunlaşıyor

Vergi düzenlemeleriyle kayıt dışılıkla
mücadele yoğunlaşıyor

Finansal Hizmetler Güven Endeksi 
temmuzda yükseldi

Finansal Hizmetler
Güven Endeksi (FHGE),
temmuzda geçen aya
göre 9,2 puan artarak
158,7 seviyesine çıktı.

Türkiye Cumhuriyet
Merkez Bankası, temmuz
ayına ilişkin Finansal Hiz-
metler İstatistikleri ve Fi-
nansal Hizmetler Güven
Endeksi'ni açıkladı.

Finansal sektörde faali-
yet gösteren 147 kurulu-
şun yanıtlarının
ağırlıklandırılıp toplulaştırıl-
masıyla elde edilen anket
sonuçlarına göre, Finansal
Hizmetler Güven Endeksi

temmuzda geçen aya
göre 9,2 puan artarak
158,7 seviyesine yükseldi.

Endeksi oluşturan
anket sorularına ait ya-
yılma endeksleri incelendi-
ğinde, FHGE'yi, son 3
aydaki iş durumu ve hiz-
metlere olan talep ile gele-
cek 3 aydaki hizmetlere
olan talep beklentisi
olmak üzere tüm alt en-
deksler artış yönünde etki-
ledi.

İş durumu ve hizmet-
lere olan talebe ilişkin de-
ğerlendirmelere göre, son
3 ayda "iş durumunda" ve

"hizmetlere olan talepte"
artış olduğu yönündeki
değerlendirmeler ile gele-
cek 3 ayda "hizmetlere
yönelik talepte" artış ola-
cağına dair beklentiler
güçlendi.

İstihdama ilişkin de-
ğerlendirmelere göre, son
3 ayda istihdamda artış
olduğunu bildirenler le-
hine olan seyir güçlenir-
ken, gelecek 3 ayda
istihdamda artış olmasını
bekleyenler lehine olan
seyir zayıfladı.

2024 Temmuz'da,
NACE Rev.2 sektör sınıf-

lamasına göre "Finans ve
Sigorta Faaliyetleri" sek-
töründe güven endeksleri
alt sektörler itibarıyla de-
ğerlendirildiğinde, bir ön-
ceki aya göre
"64-Finansal Hizmet Faa-
liyetleri (sigorta ve emek-
lilik fonları hariç)" ile
"65-Sigorta, Reasürans

ve Emeklilik Fonları (zo-
runlu sosyal güvenlik hiz-
metleri hariç)"
sektörlerinde sırasıyla 9,3
ve 8,9 puan artış, "66-Fi-
nansal Hizmetler ile Si-
gorta Faaliyetleri için
Yardımcı Faaliyetler" sek-
töründe 21,8 puan azalış
gerçekleşti.  aa
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Bugün duygusal ve ruhsal konulara odaklanabilirsi-
niz. İçsel huzuru bulmak için meditasyon veya
yoga gibi aktiviteler yapabilirsiniz. Hayal gücünüzü
kullanarak yaratıcı projeler geliştirebilirsiniz.

Sosyal çevrenizle ve arkadaşlarınızla vakit ge-
çirebilirsiniz. Topluluk faaliyetlerine katılabilir
veya arkadaş gruplarınızla duygusal bağları-
nızı güçlendirebilirsiniz. 

Duygularınızı yönetme becerisi bu konuda etkili
olmuş olabilir. Çalışma arkadaşlarınızla ve ortakla-
rınızla aranızdaki bağın sağlamlığını görmek açı-
sından yeni gelişmeler öğrenebilirsiniz.

Yeni bilgiler öğrenmek, farklı kültürlerle etkileşime
geçmek veya spiritüel konularla ilgilenmek için
adımlar atabilirsiniz. Aranızda mesafe olan kişilerle
ve tanıdıklarınızla görüşmek isteyebilirsiniz.

Emin olmadığınız, uzmanından bilgi almadığınız
durumlarda kendi aklınıza göre adım atmamalısı-
nız. Haklarınızın size dönüşü ekonomik açıdan da
rahatlamanıza yardımcı olabilir.

İkili ilişkilerinizde ve ortaklıklarınızda duygusal derinlik
ihtiyacınız yoğun olabilir. Açık bir şekilde konuşmak
her şeyi çözmenize yardım edebilir. Bunu yapamadığı-
nız durumlarda şartları zorlamamalısınız.

Günlük rutininizde ve iş ortamınızda tepkileri-
nizi düzenlemekte zorlanabilirsiniz. Empati
yapmak tüm olumsuz enerjiyi kendinize yük-
lenmenize neden olabilir. 

Duygusal yoğunluğunuz gözünüzdeki perdeyi kaldır-
manızı engelleyebilir. Kendinizi duygusal bir boşlukta
hissetmemek adına kendinize yeni seçenekler, gün-
demler oluşturmanızda fayda var.

Ev ve aile yaşamınızda duygusal bağlarınızı güçlen-
dirmelisiniz. Bazı yanlış anlaşılmaları çözmek ve
açık konuşmak için bugün bir araya gelebilirsiniz.
Evde vakit geçirmek size iyi gelecektir.

Dalgın bir gün olabilir. Dikkatinizi toplamak zor-
laştığında çevrenizden destek alabilirsiniz. Yara-
tıcılığınızı kullanarak kendinizi yaşadığınız
stresten uzaklaştırmalısınız.

Maddi konular ve kişisel kaynaklarınızla ilgili
duygusal kararlar alabilirsiniz. Gelirlerinizi ar-
tırmak veya bütçenizi uygun bir düzeyde tut-
mak için daha dikkatli olmalısınız.

Dış görünüşünüz konusunda yenilikler düşünebi-
lirsiniz. Yeni başlangıçlar yapmak ve kişisel hedef-
lerinizi belirlemek için uygun bir günde
olduğunuzu unutmayın.

3 bin yıllık Zerzevan Kalesi UNESCO Dünya 
Miras Kalıcı Listesi'ne girme yolunda

DİYArbAkır'ın Çınar ilçesi yakınlarındaki Roma
İmparatorluğu döneminde "askeri yerleşim" olarak
kullanılan Zerzevan Kalesi'nin UNESCO Dünya Miras
Kalıcı Listesi'ne dahil edilmesi için çalışmalar hız ka-
zandı. Diyarbakır'da, Roma İmparatorluğu döneminde
"askeri yerleşim" olarak kullanılan 3 bin yıllık Zerzevan
Kalesi'nin UNESCO Dünya Miras Kalıcı Listesi'ne gir-
mesi hedefleniyor.

Çınar ilçesine 13 kilometre uzaklıktaki Demirölçek
Mahallesi yakınlarında, 124 metre yükseklikte kayalık
tepede bulunan ve askeri yerleşimde dünyada bulu-
nan son Mithras tapınağının ortaya çıkarıldığı kale, bi-
limsel kazılarla tarihe ışık tutuyor.

2020 yılında UNESCO Dünya Miras Geçici Liste-
si'ne dahil edilen tarihi kale kentin önemli turizm de-
ğerlerinden.

Yerli ve yabancı turistlerin büyük ilgi gösterdiği ta-
rihi kalede, Kültür ve Turizm Bakanlığı, Valilik, Diyar-
bakır Müzesi, Çınar Kaymakamlığı ve Dicle
Üniversitesinin katkılarıyla 2014 yılında başlatılan kazı
çalışmaları sürüyor.

Kazılarda bugüne kadar 60 dönüm alan üzerinde
12-15 metre yüksekliğinde ve 1200 metre uzunlu-
ğunda sur kalıntısı, 21 metre yüksekliğinde gözetleme
ve savunma kulesi, kilise, yönetim binası, konutlar,
tahıl ve silah depoları, kaya mezarları, su kanalları ile
54 su sarnıcı, yer altı kilisesi, 400 kişinin sığacağı yer
altı sığınağı, konutlar ve gizli geçitler, milattan sonra 4.
yüzyılda Hristiyanlığın benimsenmesiyle önemini kay-
beden, dönemin Mithras dinine ait yer altı tapınağı ve
Mithras Tapınağı'na gizli dini tören ve ayinler için
gelen davetlilerin konakladığı alan ile birçok eser gün
ışığına çıkarıldı.

Zerzevan Kalesi'nin, UNESCO Dünya Mirası Kalıcı
Listesi'ne girmesine yönelik çalışmalar, Kültür ve Tu-
rizm Bakanlığı ile Sanayi ve Teknoloji Bakanlığı Kal-
kınma Ajansları Genel Müdürlüğü koordinasyonunda
çalışmalarını sürdüren Karacadağ Kalkınma Ajansı ve
Kazı Başkanlığı işbirliğiyle yürütülüyor.

2022 yılında hazırlıklarına başlanılan "Alan Yöne-
tim Planı" kapsamında Kültür ve Turizm Bakanlığı ta-
rafından alanın sınırları belirlendi.

Alan Yönetim Başkanının Bakanlık tarafından
geçen yıl atanmasının ardından ilgili paydaşların yer
aldığı toplantılar yapıldı, komisyonlar kuruldu.

Bu kapsamda Karacadağ Kalkınma Ajansı, Zerze-
van Kalesi Kazı Başkanlığı, Diyarbakır Valiliği,
UNESCO Türkiye Milli Komisyonu, ICOMOS ile Kültür
ve Turizm Bakanlığı arasında güçlü bir koordinasyon
ve işbirliği sağlanarak, "Alan Yönetim Planı" hazır-
landı. Hazırlanan bu plan geçen ay "Eşgüdüm ve De-
netleme Komisyonu" tarafından onaylanarak
Bakanlığa sunuldu.

Bakanlıkça yapılacak incelemenin ardından Alan
Yönetim Planı'nın gelecek ay kurumlarla paylaşılması
öngörülüyor.

Bu süreçte UNESCO başvuru dosyası hazırlıkları
da Alan Yönetim Planı ile koordineli bir şekilde ilerli-
yor. Tarihi kalenin alan yönetim bilgisi, tarihçesi, ka-
lede bugüne kadar gün ışığına çıkarılan eserler ve bu
eserlerin restorasyonları ile 5 yıl süresince alanda ya-
pılması planlanan çalışmalar gibi konularla ilgili detaylı
bilgilerin yer aldığı başvuru dosyası, tamamlanma
aşamasına geldi.

Dosya tamamlandıktan sonra Zerzevan Kalesi'nin
UNESCO Dünya Mirası Kalıcı Listesi'ne dahil edilmesi
için ekim ayında başvuru yapılacak. AA

Yunusemre Beledi-
yesi, Millet Çarşısı’nda
hizmet veren Giyim Mağa-

zası ile ihtiyaç sahiplerinin
giyim ve ayakkabı ihtiya-
cını karşılıyor.  

Sosyal belediyecilik il-
kesi ile hizmet veren Yu-
nusemre Belediyesi,

Yunus Emre Millet Çar-
şısı’nda hizmet veren
Giyim Mağazası ihtiyaç
sahiplerine giyim ve ayak-
kabı desteği veriyor. Yapı-
lan hizmetten
faydalanmak isteyen va-
tandaşlar 444 62 09 nu-
maralı çağrı merkezini

arayıp başvuruda buluna-
bilir. 

Giyim ya da ayakkabı
bağışında bulunmak iste-
yen iyilikseverler,  Yunus
Emre Millet Çarşısı birinci
katında hizmet veren ma-
ğazaya bağışlayabilecek.
Haber merkezi

Yunusemre giyim mağazası 
ihtiyaç sahiplerini bekliyor

TurguTlu Belediye-
sinin tarih ve kültür ile ilgili
çalışmalarını sürdüren bi-
rimi olan Turgutlu Kent
Müzesi, faaliyetlerine bir
yenisini daha ekledi. Hacı
Ramazan Camii Yaz
Kur’an Kursu’na devam
eden öğrencilerle bir araya
gelen müze uzmanları,
Turgutlu tarihinin bazı bö-

lümlerini öğrencilere fo-
toğraflar üzerinden anlattı.   

Turgutlu Belediyesi
Kültür ve Sosyal İşler Mü-
dürlüğüne bağlı olarak ça-
lışmalarını sürdüren
Turgutlu Kent Müzesi, ilçe-
nin en önemli ziyaret ve
kültürel mekanlarından bi-
risi olmayı sürdürürken bir
taraftan da müze dışında

sürdürülen çalışmalara
adından söz ettiriyor. Hacı
Ramazan Camii İmamı
Recep Tosun’un daveti
üzerine müze uzmanları,
caminin yaz Kur’an kur-
suna giderek öğrencilerle
bir araya geldiler. Tur-
gutlu’nun işgal günleri ve
kurtuluştan hemen önce

yaşanan yangın felaketi,
öğrencilere dönem fotoğ-
rafları eşliğinde anlatıldı. 

Öğrencilerin tarih bi-
lincine sahip olmalarını
çok önemsediklerini ifade
eden Turgutlu Belediye
Başkanı Çetin Akın, “Geç-
mişimizi ve kültürümüzü
çocuklarımıza ne kadar
anlatabilirsek yarınlarımızı
o kadar güvence altına alı-
rız. Okulların tatilde olduğu

bu dönemde, hocamız
sağ olsun, arkadaşlarımızı
davet ederek böyle bir et-
kinliğe vesile oldu. Çocuk-
larımıza ulaşabileceğimiz
her türlü programa kapıla-
rımız sonuna kadar açık.
Onlar bizim geleceğimiz.
Emeği geçen arkadaşla-
rıma ve hocalarımıza bir
kez daha teşekkür ediyo-
rum” şeklinde konuştu.
İHA

Kur’an Kursu öğrencilerine
Turgutlu tarihi anlatıldı   
Kur’an Kursu öğrencilerine
Turgutlu tarihi anlatıldı   
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Cansu MERİÇ

MANİSA Celal Bayar Üni-
versitesi Hafsa Sultan Hasta-
nesi, Ege Bölgesi'nde bir ilke
imza atarak atriyal fibrilasyon
tedavisinde işlem sırasında ge-
nişleyebilen balonu olan kriyo-
ablasyon sistemini kullanmaya
başladı. Bu sayede atriyal fibri-
lasyon tedavisinde genişleyebi-
len balon sistemi ile
kriyoablasyon uygulayan Türki-
ye’de ilk beş hastaneden biri
olma ünvanını kazandı.

Hastanenin Kardiyoloji Ana-
bilim Dalı Öğretim Üyesi Doç.
Dr. Bekir Serhat Yıldız önderli-
ğinde gerçekleştirilen işlem ile
atriyal fibrilasyonu olan üç
hasta başarılı bir şekilde tedavi
edildi. Kriyoablasyon sistemi ile
tedavi, kalbin anormal elektrik
sinyallerini üreten bölgelerini
dondurarak aritmi odaklarını or-
tadan kaldırmayı hedefliyor.

Doç. Dr. Bekir Serhat Yıldız
konu ile ilgili şu açıklamalarda
bulundu;

"Atriyal fibrilasyon, kalp rit-
minin düzensizleşmesine
neden olan yaygın bir kalp has-
talığıdır. Bu durum, çarpıntı,
nefes darlığı, baş dönmesi, ba-
yılma, halsizlik ve yorgunluk
gibi semptomlara yol açabilir.
Kriyoablasyon, ritim problemini
ortadan kaldırmak ve kalp yet-
mezliği riskini azaltmak için kul-

lanılan oldukça etkili bir tedavi
yöntemidir. Kriyoablasyon sis-
temi ile atriyal fibrilasyon ablas-
yonu hali hazırda kliniğimizde
yapılmaktadır. Burada pulmo-
ner veni geniş hastalarda bu
yeni sistem kullanıldığında;
daha iyi bir izolasyon yapıldığı
için atriyal fibrilasyonun normal
ritim olan sinüs ritmine çevrilme

başarısı artıyor. Atriyal fibrilas-
yon tekrarlama riski azalıyor.
Bu yeni yöntemin Ege Bölge-
si'nde ilk kez Hafsa Sultan
Hastanesi'nde uygulanıyor ol-
masının, bölgedeki hastaların
tedavisi için iyi bir fırsat oldu-
ğunu düşünüyoruz.

Bu sistemi kendi üniversite-
mizde de uygulama imkânı bul-

duğumuz ve hastalarımıza fay-
dalı olduğumuz için; bu işte
emeği geçen başhekimimiz
Prof. Dr. Sayın İsmet Topçu
başta olmak üzere, yönetim ka-
dememizden personelimize
kadar herkese teşekkür ediyo-
ruz.”

KRİYOABLASYON 
(DONDURMA-SOĞUK) 

ABLASYON NEDİR?
Tıp dilinde cryoablasyon

olarak, halk dilinde soğuk ab-
lasyon olarak adlandırılmakta-
dır. Kriyo-ablasyon, dokuyu
dondurarak yok etme anlamına
gelir. Soğutarak yapılan kriyo-
ablasyon işlemi, aritmi çıkaran
odakları hedef alan ve o bölge-
lerin -40 ile -60 derece ara-
sında dondurularak yok
edilmesi işlemidir. Bu işlem ile
dondurulan alanlar ritim bozuk-
luğuna sebep olamayacak şe-
kilde sağlam dokudan ayrılır.

KİMLERE UYGULANIR?
Kriyoablasyon, günümüzde

atriyal fibrilasyon tedavisinde
giderek daha sık tercih edil-

mektedir. Atriyal fibrilasyon kli-
nik pratikte en sık karşılaşılan
aritmi olmakla beraber felcin en
önemli nedenidir. Atriyal fibri-
lasyon ayrıca kalp yetmezliğine
de neden olmaktadır. Sakat
kalma ve ölüm riskini artırmak-
tadır. Bu hastalara kan sulandı-
rıcı verilmektedir. Ama bu
ilaçlar  uzun dönemde kana-
maya sebep olabiliyor. İlaç kul-
lanırken bile hastalar nadir de
olsa felç geçirebiliyor. Bu ab-
lasyon işlemlerinden sonra atri-
yal fibrilasyon tekrarı azaldığı
için kalp yetmezliği ve felç riski
de buna paralel olarak azal-
maktadır. Ayrıca hastaların kan
sulandırıcı kullanım süresi de
kısalıyor. Kriyoablasyon teda-
visi ise günümüzde bütün dün-
yada yaygın olarak etkin ve
güvenli bir şekilde yapılmakta-
dır. Özellikle genç hastalarda
ritim bozukluğuna neden olan
odağın kalbin ana ileti siste-
mine yakın bir yerden geçmesi
durumunda da kriyoablasyon
uygulanabilmektedir.

MCBÜ Hafsa Sultan Hastanesi Ege Bölgesi'nde ilk kez genişleyebilen balonu olan kriyoablasyon (dondurma) sistemini kullanmaya başladı

MCBÜ Hafsa Sultan Hastanesi bir ilke imza attı

MASKİ Genel Müdürlüğü
İçme Suyu Dairesi Başkanlığı
personellerinden Tuncay Gök,
merkez hizmet binası önünde
içi para dolu bir cüzdan buldu.
İsa Yaşar adlı bir vatandaşa ait
olduğu tespit edilen cüzdan sa-
hibine teslim edildi. İsa Yaşar,
MASKİ personeline teşekkür
etti.  Manisa Su ve Kanalizas-
yon İdaresi (MASKİ) Genel Mü-
dürlüğü İçme Suyu Dairesi
Başkanlığı personellerinden
Tuncay Gök, öğle molası sıra-
sında merkez hizmet binası
önünde bir cüzdan buldu. İçeri-

sinde belli bir miktar para, bazı
belgeler ve kimlik kartı bulunan
cüzdanın İsa Yaşar adlı vatan-
daşa ait olduğu belirlendi ve
iletişim kurularak sahibine tes-
lim edildi. İsa Yaşar, cüzdanı
kendisine ulaştıran MASKİ per-
soneli Tuncay Gök'e teşekkür
etti. 

“VATANDAŞLIK 
GÖREVİMİZİ YAPTIK” 

Cüzdanı bulan personel
Tuncay Gök, “Öğle yemeği sa-
atlerinde idare binamızın biraz
ilerisinde yerde cüzdan bul-
dum. Cüzdanın İsa Yaşar adlı

bir vatandaşımıza ait olduğunu
belirledik ve kendisine ulaşarak
cüzdanı teslim ettik. Bu konuda
vicdanımız rahat. Vatandaşlık
görevimizi yaptığımızı düşünü-
yorum” dedi. 

“İYİ Kİ VARSINIZ” 
Cüzdanı bulunan İsa Yaşar

ise, “Pazara giderken cebim-
deki cüzdanımı düşürmüşüm.
MASKİ personeli bir arkadaşı-
mız cüzdanımı bulmuş. Bana
ulaştılar ve teslim ettiler. Allah
razı olsun, çok teşekkür ediyo-
rum. İyi ki varsınız” dedi.
Haber merkezi

MASKi personeli cüzdan dolusu
parayı sahibine teslim etti   
MASKi personeli cüzdan dolusu
parayı sahibine teslim etti   
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“Gök gürültüsü duyarsanız sudan çıkın”

tıP Fakültesi Hastanesi
Başhekim Yardımcısı ve Acil
Tıp Anabilim Dalı Öğretim
Üyesi Doç. Dr. Mehmet Cihat
Demir, artan boğulma vakala-
rına dikkat çekerek, çocukların
suda boğulma vakalarının ön-
lenebilmesi için yapılması ge-
rekenleri sıraladı. 

Su güvenliği için özellikle
çocukların eğitiminin olması
gerektiğini vurgulayarak sözle-
rine başlayan Demir, ebeveyn-
lerin mutlaka çocuklarına
yüzmeyi öğretmeleri tavsiye-
sinde bulunarak yapılması ge-
rekenleri şöyle sıraladı; 

çocuklarınıza
yüzmeyi öğretin 

Yüzme eğlencelidir ama
daha da önemlisi hayat kurta-
rıcı bir beceridir. Çocukların ra-
hatça yüzebilmeleri veya en
azından suda yürüyebilmeleri
çok önemlidir.

Ancak küçük çocuklar su-
dayken onları denetlemek her
zaman önemlidir. Yüzebilseler
bile tek başlarına güvende ol-
duklarını varsaymayın. 

mayo alırken bu 
renkleri terciH edin  
En az bir yetişkinin gözleri

suda olmalıdır.

Bir telefon görüşmesi yap-
manız veya tuvalete gitmeniz
gerekiyorsa, yüzücülerden so-
rumlu başka bir yetişkini görev-
lendirin veya siz tekrar
dikkatinizi verene kadar çocu-
ğun dışarı çıkıp suya erişimi ol-
mayan güvenli bir yerde
kalmasını sağlayın. Özellikle
havuzda periyodik olarak dola-
şın, böylece görüşünüzü değiş-
tirebilirsiniz, çünkü su ışığı kırar
ve havuz köşelerini ve kenarla-
rını görmenizi engelleyebilir. Ay-
rıca mayo alışverişi yaparken
çocuğunuzun suda fark edil-
mesini kolaylaştırmak için neon
turuncu, yeşil ve kırmızı gibi
parlak renkleri tercih edin. 

açık su risklerini 
bilin 

Açık suda akıntı tehlikeli
olabilir. Ne zaman bir seçenek
varsa, cankurtaran görev ba-
şında olan bir plaj seçin. Çocu-
ğunuzu cankurtaransız bir plaja
getirirseniz, acil bir durumda
yardımcı olması için yanınızda
ikinci bir yetişkin bulundurun.
Plajdaki renkli bayraklara dikkat
edin ve renklerin ifade ettiği
tehlike seviyelerini öğrenin.
Sarı: Orta şiddette akıntılarla

orta tehlike. Kırmızı: Zorlu şart-
lar nedeniyle yüksek tehlike. İki
Kırmızı Bayrak: Su halka kapalı.
Mor: Tehlikeli deniz yaşamı
mevcut. 

mola verin 
Çocuklar saatlerce ha-

vuzda ya da denizde kalma-
malı. İyi bir kural, küçük
çocuklar için suda 30 dakika-
dan fazla olmamak ve daha
büyük çocuklar için yaklaşık bir
saattir, böylece dinlenebilirler,
biraz gölge alabilirler ve elek-
trolitli biraz su içebilirler.

Bazen çocuklar, özellikle
de küçük olanlar, çok fazla
havuz suyu yutarlar ve bu da
sağlık açısından risk oluştura-
bilir. Havuz suyu tuz, potas-
yum ve kalsiyum gibi
elektrolitler içermediğinden,
sıcak yaz günlerinde havuzda
saatlerce vakit geçiren çocuk-
ların elektrolit seviyeleri anor-
mal olabilir. 

Havuz 
kanalizasyonlarına 

dikkat edin 
Havuz drenajı doğru şe-

kilde takılmazsa, emme gücü o
kadar güçlü olabilir ki, bir ço-
cuğu dipte tutabilir. Çocukların

saçları veya takıları da sıkışabi-
lir, bu nedenle yüzmeden önce
saçlarını arkadan bağlamak ve
takılarını çıkarmak en iyisidir. 

Gök Gürültüsü
duyarsanız sudan 

çıkın 
Açık görünebilir ancak ilk

gök gürültüsü sesini şimşek
takip edecektir. Su elektriği ile-
tir, bu nedenle yıldırımın suya
çarpma ihtimali karadan daha
fazladır.

Fırtına varsa içeriye girin ve
fırtına geçtikten en az yarım
saat sonrasına kadar yüzmeye
ara verin. 

Boğulma kazalarını önle-

mede eğitimin önemini tekrar-
layan Demir, “Ebeveynin veya
bakıcının temel yaşam desteği-
nin nasıl uygulanacağını bilmesi
hayati önem taşımaktadır.

Ebeveynler asla çocuklarını
denetimsiz olarak herhangi bir
suyun yakınında bırakmamalı-
dır. 

Çocuklara sudayken daima
can yeleği giymeleri söylenme-
lidir.

Çoğu durumda hayatta ka-
lanlarda nörolojik sekel kalır.

Bu nedenle erken müda-
hale ve oksijenlenme hayati
önem taşır” diyerek açıklamala-
rını sonlandırdı. iHa  

Uzmanından öğrencilere ‘sınav stresi’ önerisi
Psikiyatri Uzmanı

Ahmet Levent Mete, öğrenci-
lere sınav öncesi kaygıyı azalt-
mak için, düzenli bir çalışma
takvimi planlama, uygun hedef
belirleme, son ana kadar çalış-
mayı sürdürmeme ve arkadaş
çevresiyle vakit geçirme öneri-
lerinde bulundu.   

Psikiyatri Uzmanı Ahmet
Levent Mete, öğrencilerin sınav
kaygısına yönelik önerilerde
bulundu. 

“Heyecan sonucu
sınav başarısı azalıyor”

Her öğrencinin bir miktar
sınav heyecanı yaşadığını akta-
ran Uzman Doktor Mete,
“Sorun bu heyecanın belli bir
sınırı aşmasıyla başlıyor.

O zaman ağız kuruluğu,
çarpıntı, nefes darlığı, ateş bas-
ması, bulantı gibi şikayetler olu-
şuyor. 

Dikkatinizi toplamakta zor-
lanıyorsunuz.

Konsantrasyonunuz düşü-
yor ve sınav başarısı azalıyor”
ifadelerini kullandı. 

“uyGun Hedef 
seçilmesi oldukça 

önemli” 
Sınava hazırlığın uzun sü-

reli bir program halinde yapıl-
masının önemli olduğuna
dikkat çeken Mete, “Bu sa-
yede çocuğun, sınava konu
olacak dersler açısından
adaptasyonu artmış oluyor.
Uygun hedef seçilmesi de ol-
dukça önemli.

Çocuğun genel yeteneği,
başarısı ve sınava hazırlık dü-
zeyine bakarak bir hedef belir-
liyoruz. 

Bunu biraz performansın
üzerinde belirleyebilirsiniz. Bu
başarıyı arttırabilir ama çok
üzerinde belirlerseniz bu açığı
kapatamaz ve o zaman bir
umutsuzluk duygusu oluşabilir
ve sınav kaygısını arttırabilir.
Bir diğer önemli durum da
ebeveynlerin çocuğu hep şart-

sız olarak sevdiklerini, bunu
sınavla alakasının olmadığını
çocuğa hissettirmeleri. 

Bunların hepsini yaptınız
ama yine de kaygı devam edi-
yorsa uzmanlarla konuşmak
gerekiyor.

Uzmanlar çocuğa odak-
lanma ya da gevşeme egzer-
sizlerini yaptırabilir.
Umutsuzluk duygusu ya da
aşırı heyecan varsa bunu ya-
tıştırmanın yolları var” görü-
şünü bildirdi. 

“son ana kadar 
çalışmayı

sürdürmemek 
önemli” 

Sınavdan önce yapılacak
bazı şeylerin olduğuna deği-
nen Mete, şunları kaydetti: 

“Son ana kadar çalışmayı
sürdürmemek önemli. Sınav
öncesi son gün; öğrenci biraz
yakınlarıyla, arkadaşlarıyla
vakit geçirmek, film izlemek,
ılık bir duş almak gibi etkinlik-
ler yapmalı. 

Son anda bazı şeyleri zor-
lamamak gerekir. 

Sınavdan önce şekerli, çi-
kolatalı yiyecekler vermeye
çalışmamak lazım. 

Ya da sınavdan önce ‘yarın
sınavın var, bugün her zaman-
kinden erken yat’ diye zorla-
mamak gerekir.

Bu durum tam tersine güç-
süzlük oluşturabilir.

Genel alışkanlıklarını de-

ğiştirmeye zorlamamak
önemli.”  

“aileler çocuğun 
terciHine sayGı

duymalı” 
Sınav yerinin önceden

görülmesi gerektiğini söyleyen
Ahmet Levent Mete, ailelerin
de tercih döneminde görüşleri
ve katkılarının olacağını belir-
terek, çocukların tercihlerine
saygı duyulmasını önerdi. iHa 

'Öğle güneşine karşı fiziki önlemler de alınmalı'

aşırı sıcakların yaşandığı
etkili olduğu günlerde saat
10.00 ile 16.00 arasında gü-
neşe direkt maruziyetten kaçı-
nılması gerektiğini söyleyen
Dermatoloji Uzmanı Dr. Gül Şe-
kerlisoy Tatar, "Eğer bu vakitler
arasında dışarıda bulunmamız
gerekiyorsa, sadece güneş ko-
ruyucular kullanmak yeterli ol-
mayabilir. Bu nedenle fiziksel
korunma önlemlerinden de ya-

rarlanmalıyız” dedi. 
Tüm canlılar için hayat

kaynağı olan güneşin bağışıklı-
ğın güçlenmesi, kemik sağlığı
ve D vitamini desteği açısından
büyük faydalar sağladığını işa-
ret eden Dermatoloji Uzm. Dr.
Gül Şekerlisoy Tatar, güneşten
kontrollü bir şekilde faydalanıl-
madığında ise sıcak çarpması,
cilt yanıkları ve ilerleyen yaş-
larda deri kanseri riskinin art-

ması gibi olumsuz etkilere
neden olabileceğini söyledi.
Uzm. Dr. Tatar, güneşten doğru
korunma yolları hakkında bilgi
verdi. Güneşin UVA, UVB ve
UVC olarak bildiğimiz ultravi-
yole ışınları yaydığını dile geti-
ren Uzm. Dr. Tatar, “UVC
atmosferimizden yansırken, gü-
neşin zararlı etkilerinden so-
rumlu olan UVA ve UVB
atmosferimizi geçip derimize
nüfuz eder” diye konuştu. 

Özellikle yaz aylarında
güneş ışınlarının Türkiye'de bu-
lunduğu enleme daha dik açı-
larla gelmesinin, güneşten
korunma konusunun önemini
artırdığını vurgulayan Uzm. Dr.
Tatar, "Güneşe çıkarken dikkat
etmemiz gerekenler şunlardır:
Saat 10.00-16.00 arasındaki
güneşe direkt maruziyetten ka-
çınmalıyız.

Eğer bu vakitler arasında
dışarıda bulunmamız gereki-
yorsa, sadece güneş koruyu-
cular kullanmak yeterli
olmayabilir. Bu nedenle fiziksel
korunma önlemlerinden de ya-
rarlanmalıyız. Bunlar şapka, ka-
palı kıyafetler, şemsiye ve
güneş gözlüğü gibi koruyucu-
lardır. Güneşten korunmak için
seçeceğimiz kıyafetlerin sık do-
kumalı, koyu renkli, hızlı kuru-
yan ve mümkünse UPF 40+
özelliklere sahip olması önemli-
dir" şeklinde konuştu. Güneş
koruyucu seçerken dikkat edil-
mesi gerekenlere de değinen
Uzm. Dr. Tatar, “Güneş koruyu-
cular temel olarak iki farklı filtre
içerir; fiziksel filtreler (mineral
filtreler) ve kimyasal filtreler. 6
aydan küçük çocuklarda güneş
kremi kullanılması önerilme-
mekte, bu gruptaki çocuklar fi-

ziksel bariyerlerle (şapka, sık
dokunmuş kıyafetler, gölgelik)
korunmalıdır. 6 ay - 2 yaş ara-
sındaki çocuklarda ise sadece
fiziksel filtreli güneş kremleri
tercih edilmelidir. 2 yaş ve üzeri
tüm gruplarda kimyasal veya
mineral filtreli ya da bunların
kombinasyonunu içeren güneş
kremleri kullanılabilir”  ifadele-
rini kullandı. Güneşten korun-
mak için seçtiğimiz kremlerin
SPF (UVB ışınlarından koruyu-
culuk) değerinin en az 50 olma-
sına ve PA (UVA koruması)
ibaresi içermesine dikkat edil-
mesi gerektiğinin altını çizen
Uzm. Dr. Tatar şunları söyledi:
"Güneş kremlerimizi eczaneler-
den temin etmek en güvenilir
yöntemdir. Kimyasal filtre içe-
ren güneş kremleri, güneşe çık-
madan en az 30 dakika önce
sürülmelidir. Fiziksel filtre içeren

güneş kremleri ise güneşe çık-
madan kısa bir süre önce uy-
gulanabilir. Uzun süre güneşe
maruz kalınacaksa her iki sa-
atte bir veya su/ter ile temasın
yoğun olduğu aktivitelerden
sonra güneş kremleri tazelen-
melidir. İlk uygulama için krem
ve losyon formundaki güneş
koruyucular uygun olacaktır,
fakat tazelemek için stik, sprey,
krem, losyon şeklindeki tüm
formlar kullanılabilir. Yüz ve de-
kolte bölgesini korumak için
gerekli güneş kremi miktarı, ki-
şinin kendi işaret parmağı ile
2.5 parmak uzunluğundaki bir
şerit veya 1 çay kaşığı dolusu
koruyucu olarak düşünülebilir.
Güneş kremi uygulandıktan
sonra hafifçe yayılmalı, çok
ovalamaktan kaçınılmalıdır” di-
yerek açıklamalarını sonlan-
dırdı." iHa 

"Sıcak havalarda gastroenterit salgını riski artıyor"
Gastroenterit salgın-

larının özellikle sıcak havaların
artmasıyla yaygınlaştığını belir-
ten İç Hastalıkları Uzmanı Dr.
Özden Yılmaz, “Gastroenterit,
mide ve bağırsakların iltihap-
lanmasıyla karakterize edilen
bir hastalıktır. Genellikle ishal,
kusma, karın ağrısı ve ateş gibi
belirtilerle kendini gösterir. Gas-
troenterit salgınları özellikle ço-
cuklar, yaşlılar ve bağışıklık
sistemi zayıf bireyler için daha
tehlikeli olabilir” dedi. İç Hasta-
lıkları Uzmanı Dr. Özden Yıl-
maz, yaz aylarında görülen

gastroenterit salgınları hak-
kında bilgilendirmede bulundu.
Gastroenterit salgınlarının özel-
likle sıcak havaların artmasıyla
birlikte yaygınlaştığını söyleyen
Uzm. Dr. Yılmaz, “Gastroente-
rit, mide ve bağırsakların ilti-
haplanmasıyla karakterize
edilen bir hastalıktır ve genel-
likle ishal, kusma, karın ağrısı
ve ateş gibi belirtilerle kendini
gösterir” diye konuştu. Uzm.
Dr. Yılmaz, yaz aylarında artış
gösteren gastroenterit salgınla-
rının nedenleriyle ilgili, "Sıcak
hava ve bakteri üremesi: Sıcak

hava, bakteri ve virüslerin daha
hızlı üremesine ve yayılmasına
neden olur. Özellikle Salmo-
nella, E. coli ve norovirüs gibi
patojenler sıcak ve nemli or-
tamlarda hızla çoğalır. Yiyecek
ve su kaynaklı bulaşma: Yazın
piknik, açık hava etkinlikleri ve
tatiller sırasında yiyeceklerin
düzgün bir şekilde saklanma-
ması veya yeterince pişirilme-
mesi, kontaminasyon riskini
artırır. Ayrıca, kirli su kaynakla-
rından da bulaşma olabilir. Kişi-
sel hijyen eksikliği: Yazın artan
aktiviteler ve kalabalık ortamlar,

el hijyenine yeterince dikkat
edilmemesine ve mikroorganiz-
maların yayılmasına yol açabilir.
Su ve havuzlar: Temiz olmayan
havuzlar ve deniz suyu, özel-
likle çocuklar arasında salgınla-
rın yayılmasına neden olabilir.
Bu ortamlarda yüzme veya
oyun oynama sırasında mikro-
organizmalar kolayca bulaşabi-
lir" şeklinde konuştu.
"Gastroenterit salgınları özel-
likle çocuklar, yaşlılar ve bağı-
şıklık sistemi zayıf olan bireyler
için daha tehlikeli olabilir. Bu
nedenle, yaz aylarında bu

grupların ekstra dikkatli olması
önemlidir. Yiyeceklerin uygun
saklanması ve pişirilmesi: Yiye-

ceklerin doğru sıcaklıkta sak-
lanması ve iyi pişirilmesi, bak-
teriyel üremeyi engeller. iHa 
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TrendYol 1.
Lig’de mücadele
eden Manisa Futbol
Kulübü’nün, 2024-
2025 sezonu fiks-
türü belli oldu.
Siyah-beyazlılar,
ligin ilk maçında
deplasmanda İs-
tanbulspor’a
konuk olacak. Fiks-
tür çekiminde konu-
şan TFF Yönetim

Kurulu Üyesi Mevlüt
Aktan, “Türk futbo-

lunun öncelikli ih-
tiyacı olan adil,
adaletli ve şeffaf
yönetim prensi-
biyle başladığı-
mız görevimizi
layıkıyla icra
etmek için çalış-

malarımıza ara
vermeden başla-

dık. Futbol ailemizin

tüm fertleri ve kurumlarıyla bir-
likte çalışmalarımızı sürdürece-
ğiz, bundan emin olabilirsiniz”
dedi.

Trendyol 1. Lig 2024-2025
sezonu fikstürü TFF Riva
Hasan Doğan Milli Takımlar
Kamp ve Eğitim Tesisleri’nde
gerçekleşen törenle belirlendi.
Fikstür çekimine TFF Yönetim
Kurulu Üyeleri Mevlüt Aktan,
Mecnun Otyakmaz, Manisa
Futbol Kulübü Yönetim Kurulu

Üyesiz Efe Girişken ve diğer
kulüplerin temsilcileri katıldı. 
MEVLÜT AKTAN, “YENİ SEZONUN
TÜM KULÜPLERİMİZE VE TÜRK
FUTBOLUNA HAYIRLI, UĞURLU

OLMASINI DİLERİM”
Fikstür çekiminde konu-

şan TFF Yönetim Kurulu
Üyesi Mevlüt Aktan, “Türk
futbolunun öncelikli ihtiyacı
olan adil, adaletli ve şeffaf yö-
netim prensibiyle başladığı-
mız görevimizi layıkıyla icra
etmek için çalışmalarımıza ara
vermeden başladık. Futbol ai-
lemizin tüm fertleri ve kurum-
larıyla birlikte çalışmalarımızı
sürdüreceğiz, bundan emin
olabilirsiniz. 38 hafta sonunda

ligde ilk 2 sırayı alacak takım-
lar doğrudan ve 1 takımımız
Play Off’tan olmak üzere top-
lam 3 takım Trendyol Süper
Lig’e yükselecek. Ligde Son 4
sırayı alacak takımlarımız ise
TFF 2. Lige düşecek. 2024 –
2025 Sezonu 9 Ağustos’ta
başlayacak ve 20, 21, 22, 23
Aralık tarihlerinde oynanacak
19. hafta müsabakaları sonra-
sında devre arasına girilecek.
İkinci yarı 3, 4, 5 Ocak’ta oy-
nanacak olan 18. hafta müsa-
bakaları ile başlayacak ve
sezon 10 Mayıs 2024’te sona
erecek. 

Sezon bittikten sonra 3
haftalık bir play-off dönemi

olacak. Yeni sezonun tüm ku-
lüplerimize ve Türk Futboluna
hayırlı, uğurlu olmasını dile-
rim.

TFF 1. Lig’de mücadele
edecek tüm futbolcuların sa-
katlıktan uzak, sağlıklı, başa-
rılı bir sezon geçirmelerini
dilerim. Bu duygu ve düşün-
celerle sizleri saygıyla ve sev-
giyle selamlıyorum” dedi.
İLK HAFTA RAKİP İSTANBULSPOR 

Fikstür çekiminin belirlen-
mesiyle Manisa Futbol Kulü-
bümü’nün ilk hafta rakibi
İstanbulspor oldu. Deplas-
manda oynanacak mücadele-
nin tarihi ilerleyen günlerde
açıklanacak.

Trendyol 1. Lig 2024-2025 sezonu fikstürü TFF Riva Hasan Doğan Milli Takımlar Kamp ve Eğitim Tesisleri’nde gerçekleşen törenle belirlendiTrendyol 1. Lig 2024-2025 sezonu fikstürü TFF Riva Hasan Doğan Milli Takımlar Kamp ve Eğitim Tesisleri’nde gerçekleşen törenle belirlendi

Manisa FK sezonu İstanbulspor
deplasmanında açacak!
Manisa FK sezonu İstanbulspor
deplasmanında açacak!

YunuseMre Belediye-
si'nin Yuntdağı mahallelerindeki
çocuk ve gençlere yönelik aç-

tığı Yaz Spor Okulu yüzme
kursları heyecanla başladı. Yu-
nusemre Belediyespor koordi-

nesindeki kurslara büyük ilgi
gösteren çocuklar, sıcak ha-
vada serinleyerek eğlenme fır-
satı buluyor.   

Yunusemre Belediyesi ta-
rafından Yuntdağı mahallele-
rinde yaşayan çocuk ve
gençlere yönelik açılan Yaz
Spor Okulu yüzme kursları
başladı. Manisa Büyükşehir
Belediyesi ve Gençlik ve Spor İl
Müdürlüğü’nce de desteklenen
kurs kapsamında ilçedeki iki
havuza taşınan çocuklar, hem
serinliyor hem de yüzme öğre-
niyor. Kurslara katılan çocuklar
havuzda eğlenceli dakikalar ya-
şarken, uzman antrenörler eşli-
ğinde temel yüzme ve nefes

teknikleri öğreniyor. Yunusemre
Belediyespor Kulüp Başkanı
Bülent Kanik, Muradiye Sosyal
Tesisleri'nde start alan kursu zi-
yaret ederek, çocukların yüzme
sevincini paylaştı. Kursların

planlı çalışmalarla hafta içi ya-
pılacağını kaydeden Başkan
Kanik, "Amacımız tüm evlatları-
mızı güzel yarınlara en iyi şe-
kilde hazırlamaktır. Onlara
eğitimde olduğu gibi sporda da

fırsat eşitliğini sunan Yunu-
semre Belediye Başkanımız
Semih Balaban'a teşekkür edi-
yoruz. Bu yaz Yuntdağı'nda her
çocuğu sporla buluşturacağız"
diye konuştu.  spor servisi

Yuntdağı yüzme kursları başladı   Yuntdağı yüzme kursları başladı   

Yıldızspor 45 Futbol
Kulübü’nün U11 Takımı bu
sezon oynadığı yoğun maç-
larla gelişim açısından önemli
bir yol kat etti. 3 kulvarda mü-
cadele eden kırmızı-siyahlılar,
yaklaşık 91 maça çıkarak
önemli bir istatistik yakaladı.
Öte yandan Manisa ekibinde
en çok forma giyen isim 2 bin
580 dakikayla Mehmet Ömer
Yörük oldu.

Yıldızspor 45 Futbol Kulübü
U11 Takımı sezonu Junior
Champions League maçlarıyla
tamamladı. Bu sezon Yerel Lig,
Altınordu Felsefe Kardeşliği ve
Junior Champions League
maçlarıyla yoğun tempoda ge-

çiren kırmızı-siyahlılar, 91
maça çıkarak önemli bir ista-

tistik sergiledi. Antrenör Yağız
Yıldırım yönetiminde 91 maçta

mücadele eden Manisa eki-
binde en çok forma giyen isim
2 bin 580 dakikayla Mehmet
Ömer Yörük oldu. Yörük’ü 2
bin 465 dakikayla Güney Kura-
maz, 2 bin 455 dakika ile
Kuzey Kuramaz ve  bin 410
dakika ile Mert Ali Şaşmaz
takip etti. 
TAKIMIN EN GOLCÜLERİ İKİZLER!

Yıldızspor 45 Futbol Kulü-
bü’nün bu sezon oynadığı
maçlarda attıkları gollerle dik-
kat çeken isimleri ikizler oldu.
Kuzey ve Güney Kuramaz
kardeşler kırmızı-siyahlı for-
mayla toplamda kaydedilen
303 golün 167’sine imza atma
başarısı gösterdi. Birçok takı-

mın yakından takip ettiği
Kuzey Kuramaz 89, Güney

Kuramaz ise 78 gol kaydetti.
spor servisi

Yıldızspor 45 FK’dan 91 maçlık performans!Yıldızspor 45 FK’dan 91 maçlık performans!

Manisa Büyükşehir Bele-
diyespor Kulübü Judo takımın-
dan Osman Yıldırım, Avrupa
Judo Birliği tarafından ilk kez
düzenlenen Yıldızlar Judo Av-
rupa Kupası’nda gümüş ma-
dalya kazandı. Organizasyona,
6 ülkeden 156 sporcu katıldı. 

Avrupa Judo Birliği tarafın-
dan ilk kez düzenlenen Yıldızlar
Judo Avrupa Kupası, 20-21
Temmuz tarihlerinde 6 ülkeden

156 sporcunun katılımıyla Türki-
ye’de gerçekleştirildi. Kocae-
li’nin ev sahipliği yaptığı
organizasyona, Manisa BBSK
Judo takımından Osman Yıldı-
rım da katıldı. Kocaeli Şehit
Recep Topaloğlu Spor Salo-
nu’nda gerçekleştirilen organi-
zasyonda 50 kilogramda
mücadele eden Osman Yıldırım,
Avrupa ikincisi olarak gümüş
madalya kazandı. spor servisi

Manisalı judocu Osman Yıldırım Avrupa ikincisi Manisalı judocu Osman Yıldırım Avrupa ikincisi 
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